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Een mooie tekst van die ene zanger die wij 
tegenwoordig wat minder vaak op de radio 
horen.  Na elf jaar Tafelen is het dan toch echt 
tijd om afscheid te nemen. Niet van de vele 
vriendschappen die ik lokaal, nationaal én 
internationaal heb opgedaan, maar van mijn 
actieve tijd als Tafelaar. Ook mijn 3 (!) jaar als 
Public Relations Officer van de Nederlandsche 
Tafelronde komt daarmee tot een einde en dit 
is dan ook het laatste magazine waarbij ik als 
PRO betrokken ben.  

Samen met de redactie en onze vormgever 
heb ik tien mooie magazines mogen maken. 
Magazines die laten zien wat Tafelen voor 
duizenden mannen in Nederland en daarbuiten 
betekent: Vriendschap, zelfontplooiing en 
service. Elke keer ben ik weer trots op de 
mooie verhalen van lokale Tafels die zichzelf 
inzetten voor hun omgeving, maar ook voor 
elkaar.  Daarover gesproken: tijdens de AGM 
die op zaterdag 3 juni in Veenendaal zal gaan 
plaatsvinden (lees hier alles over in de AGM-
special verderop in dit magazine), zal ik de 
nieuwe animatie tonen die wij onlangs hebben 
gemaakt. Een animatie om aan iedereen uit te 
kunnen leggen wat Tafelen nu precies inhoudt 
en wat wij als Nederlandsche Tafelronde doen. 
In dit magazine staan ook de resultaten van 
de enquête die wij afgelopen februari naar 
alle leden hebben verstuurd. Goed om te 
zien hoe de leden over de Nederlandsche 
Tafelronde denken en vooral mooi om te lezen 
dat de belangrijkste reden om te Tafelen voor  
veel Tafelaars is: Vriendschap! En door alle 
vriendschappen die ik heb opgedaan in deze 
jaren, kan ik oprecht zeggen:  Afscheid nemen 
bestaat niet! 

Bedankt voor de mooie tijd! 
Marcel Kennis 
Tafelronde 166 Veldhoven 
National PRO 2020-2023 

In maart hebben Tafels op enkele 
plaatsen in Nederland bomen bij 
basisscholen geplant. Dit is onderdeel 
van het Plant a Tree project. Naast 
het planten va de bomen dragen wij 
ook bij aan een stukje educatie.
 
Als Tafelronde zijn wij trots om zo het 
verschil te kunnen maken en bij te 
dragen aan een beter milieu!

"

"Na elf jaar Tafelen 
is het dan toch 
echt tijd om 
afscheid te nemen. 
Niet van de vele 
vriendschappen die 
ik lokaal, nationaal 
én internationaal 
heb opgedaan, maar 
van mijn actieve tijd 
als Tafelaar."

"
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AFSCHEID NEMEN BESTAAT NIET
“IK GA WEL WEG, MAAR VERLAAT JE NIET…”  
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WAARDERING

Lid van Verdienste 
lokale Tafelronde 

en Ereleden van de 
Nederlandsche Tafelronde

ALS TAFELAARS ZETTEN WE ONS STEEDS WEER IN 
VOOR ONZE GEMEENSCHAP. WE HALEN HET BESTE 
UIT ONSZELF EN GEZAMENLIJK BEREIKEN WE EEN 
GROTE GROEP MENSEN IN ONZE OMGEVING DIE 
ONZE HULP GOED KUNNEN GEBRUIKEN. 
Er zijn Tafelaars die lokaal, nationaal of zelfs 
internationaal enorm veel inzet tonen voor de club en 
de gemeenschap. Op deze manier zorgen ze dat ze er 
toe doen: They Make It Count! 
 
Hiervoor kennen we binnen de Nederlandsche 
Tafelronde enkele onderscheidingen en awards die 
we graag toekennen en waar je enorm trots op mag 
zijn als Tafelaar of Tafelronde die deze eer toegekend 
krijgt. 
 
Nationaal Erelid van de Nederlandsche Tafelronde 
Erelid van de Nederlandsche Tafelronde word je 
niet zomaar. Het is een toekenning die maar enkele 
Tafelaars door de jaren heen hebben gekregen 
voor hun uitmuntende inzet op lokaal, nationaal, 
internationaal niveau voor de Tafel. De procedure is 
niet eenvoudig en in het geheim worden er meerdere 
bronnen geraadpleegd om tot een oordeel te kunnen 
komen. Erelid van de Nederlandsche Tafelronde word 
je tijdens een AGM en je Erelidmaatschap is voor het 
leven. 
 
Lid van Verdienste van de (lokale) Tafelronde  
Lid van Verdienste is een erkenning bedoeld voor 
Tafelaars die veel betekenen voor hun eigen 
Tafelronde. Ze zijn doorgaans enorm fanatiek, vrijwel 
altijd aanwezig en altijd zetten ze zich in voor hun eigen 
Tafel. Het is een fantastische manier om een Tafelaar 
die veel heeft betekend voor de lokale Tafel in het 
zonnetje te zetten! 
 
Mocht je als Tafelaar of Tafelronde iemand voor willen 
dragen of vragen hebben, stuur dan een mail naar 
secretary@roundtable.nl  

6 / Round Table Magazine

Naam  Tafelronde  Datum

Rino Soeters 174 Maastricht  1 november 2022

Wilbert Niemeijer 70 Kanaalstreek  2 juli 2022

Vincent Smits  177 Oosterbeek  12 september 2022

Edwin Sosef 155 Almere  17 december 2022

Rutger Siersma 188 Huizen  13 november 2022

Paul Vreeburg 144 Heerhugowaard 22 februari 2023

Gerben van Veen 140 Alblasserwaard 21 februari 2023

Yaron Wolf 56 Vlaardingen  17 maart 2023

Mark Heida 185 Woerden  6 april 2023

Sander van Eck 185 Woerden  6 april 2023

LID VAN VERDIENSTE
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RESULTATEN 

De Nederlandsche Tafelronde Enquête  
IN FEBRUARI STELDE WIJ ALS HOOFDBESTUUR ONZE LEDEN ENKELE VRAGEN. ALS NEDERLANDSCHE TAFELRONDE PROBEREN WE 
NAMELIJK ALTIJD TE LEREN EN KIJKEN WAT ER BETER KAN. JE KENT ONS MOTTO ‘ADOPT ADAPT IMPROVE’ NATUURLIJK!

Hieronder de resultaten van dit onderzoek waarbij zo’n 300 Tafelaars aan meededen. We snappen dat dit natuurlijk vaak ook de actiefste 
Tafelaars zijn maar het geeft een goed beeld van hoe Tafelaars denken over bepaalde onderwerpen. We zullen als Hoofdbestuur de 
resultaten bespreken en kijken waar we dingen kunnen verbeteren. Ook zullen we de uitgebreide resultaten meegeven aan het nieuwe 
bestuur zodat ze goed beslagen ten ijs komen bij de start in juni. 

Marcel Kennis 
Tafelronde 166 Veldhoven 
National PRO 

Conclusie:
Het valt op dat de meeste mensen die gereageerd hebben ons 
magazine lezen. En ze vinden 4x per jaar een prima aantal. Het 
belangrijkste is natuurlijk de kwaliteit en die komt uit op 4 van de 5 
sterren! 
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De Nederlandsche Tafelronde Enquête

Question 1 has 255 answers (Radio Buttons)

“Lees jij het Round Table The Netherlands Magazine?”

Ik scan de koppen

56 (22.0%)

Ik lees enkele artikelen

140 (54.9%)

Ik lees hem van voor tot achter

32 (12.5%)

Nee

27 (10.6%)

Question 2 has 255 answers (Radio Buttons)

“Hoevaak zou het magazine moeten verschijnen?”

1x per jaar

19 (7.5%)

2x per jaar

67 (26.3%)

3x per jaar

21 (8.2%)

4x per jaar (zoals nu)

128 (50.2%)

Nooit

20 (7.8%)

Question 3 has 249 answers (Range) Avg rating: 3.8

“Hoe vind je de kwaliteit van ons magazine?”

All Responses Question 1: Lees jij het Round Table The Netherlands Magazine?Question 2: Hoevaak zou het magazine moeten verschijnen?Question 3: Hoe vind je de kwaliteit van ons magazine?

100%

75%

50%

25%

0%
1x 

⭐

2x 

⭐

3x 

⭐

4x 

⭐

5x 

⭐
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Question 4 has 255 answers (Radio Buttons)

“Regelmatig ontvang je de e-mail nieuwsbrief. Lees je die
altijd?”

Ik kijk naar de onderwerpen

168 (65.9%)

Ik lees hem helemaal

41 (16.1%)

Ik lees die niet

46 (18.0%)

Question 5 has 168 answers (Checkboxes)

“Welke Social Media kanalen van ons volg je?”

Instagram

79 (31.0%)

Facebook

108 (42.4%)

LinkedIn

91 (35.7%)

Twitter

3 (1.2%)

YouTube

6 (2.4%)

TikTok

0 (0.0%)

Question 6 has 255 answers (Radio Buttons)

“Wist je dat de Nederlandsche Tafelronde een webshop
hee!? (shop.roundtable.nl)”

Ja! En ik bestel wel eens iets

103 (40.4%)

Ja, maar ik bestel eigenlijk nooit iets

136 (53.3%)

Nee, dat wist ik niet

16 (6.3%)

Question 7 has 40 answers (Open Text)

“Welk product mis jij in de webshop?”

Torsten Noack said:

"Strijkembleem, voorzittershamer, Tafel met RT-logo, Bewaardoos voor
verzamelede pinnen, kledinghoes met RT logo"
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Conclusie:
Facebook blijft het belangrijkste Social Media platform voor Tafelaars 
maar we zien dat LinkedIn een enorme groei heeft doorgemaakt 
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Question 9 has 255 answers (Radio Buttons)

“Heb jij wel eens een Jaarvergadering (AGM) of
Halfjaarlijkse Jaarvergadering bezocht?”

1x

51 (20.0%)

2x

24 (9.4%)

Vaker dan 2x

52 (20.4%)

Nooit, maar dat hoeft voor mij ook niet

71 (27.8%)

Nooit, maar zou dat wel wel graag willen

57 (22.4%)

Question 10 has 57 answers (Open Text)

“Hoe kunnen we jou overtuigen om (vaker) naar een
Jaarvergadering (AGM) of Halfjaarlijkse
Jaarvergaderingte komen?”

Torsten Noack said:

"meer uitleg over wat er gebeurt."

Rob Sijberden said:

"ik ga naar de AGM van Veenendaal/Wageningen"

Alexander van Engelen said:

"Ik zou graag óók slimmer thuiskomen na een AGM/HYM (dan louter met een
lach en een walm). Bijvoorbeeld door (facultatief) één of meerdere sprekers die
iets zinnigs te vertellen hebben (mooi indien dit tafelaars zijn, maar niet persé).
Een les. Een dilemma. Een ervaring. Een verhaal. Hoe hij of Tafel X de wereld
een stukje beter gemaakt heeft. Of niet hoeveel geld er binnengeharkt is voor
een goed doel maar welke impact het gemaakt heeft over tijd."

Mark Heida said:

"Niet ben er altijd ;)"

Jeroen van Kasteren said:

"Marcel kennis nog eens 2 jaar pro te maken "
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Question 14 has 255 answers (Radio Buttons)

“Weet je dat je via het Travelfund een vergoeding
ontvangt als je een buitenlandse Tafelreis maakt?”

Nee

139 (54.5%)

Ja, En ik maak er gebruik van!

19 (7.5%)

Ja, Maar ik maak er geen gebruik van

97 (38.0%)

Question 15 has 255 answers (Radio Buttons)

“Gebruik jij Tabler.world?”

Soms

110 (43.1%)

Regelmatig

85 (33.3%)

Nooit

60 (23.5%)

Question 16 has 207 answers (Checkboxes)

“Waarvoor gebruik jij Tabler.world allemaal? (meerdere
antwoorden mogelijk)”

Contactgegevens opzoeken

171 (67.1%)

De agenda functie

68 (26.7%)

De factuur functie

15 (5.9%)

Verjaardagen van Tafelaars

66 (25.9%)

Ik heb zelfs de app op mijn telefoon!

78 (30.6%)

Anders

14 (5.5%)

Open text responses to "other":
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Anne Joldersma said:

"Een hoes voor om mij jasje/pak met Tafelrondel"

Constantijn Viezee said:

"Laptoptas"

Ewoud Olthof said:

"Op dit moment geen."

Alexander Kneepkens said:

"Een Tafelronde spel (maar ik heb een spellenuitgeverij, dus dat is uit
eigenbelang)"

Pieterpaul van Breukelen said:

"Een mooie casual pet, bij voorkeur model ‘truckers cao’ "

Collin Meijer said:

"Muts, pet"

Question 8 has 255 answers (Radio Buttons)

“Hoe vaak heb je een andere Tafel in Nederland bezocht?”

Wel eens

122 (47.8%)

Vaak

31 (12.2%)

Nooit, maar dat hoeft voor mij ook niet

56 (22.0%)

Nooit, maar zou dat wel graag willen
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Rob Rooijackers said:

"Gratis hotelovernachting incl. dame van plezier. "

Collin Meijer said:

"Interessante spreker"

Question 11 has 255 answers (Radio Buttons)

“Weet jij wie de voorzitter van je eigen District is?”

Tuurlijk!

178 (69.8%)

Geen idee?

77 (30.2%)

Question 12 has 255 answers (Radio Buttons)

“Heb jij wel eens een Tafel in het buitenland bezocht?”

Nooit

112 (43.9%)

Wel eens

85 (33.3%)

Vaak

42 (16.5%)

Ik wil wel maar krijg de rest niet goed mee

16 (6.3%)

Question 13 has 254 answers (Radio Buttons)

“Neemt jouw Tafel deel aan een Numbersmeeting /
Euromeeting?”

Ja

160 (63.0%)

Nee

94 (37.0%)

Conclusie:
Bijna iedereen weet van het bestaan af van onze webshop. Jammer 
genoeg besteld nog niet iedereen iets. Op de vraag wat mensen 
missen in de webshop komt regelmatig te volgende producten 
voorbij: emblemen, zwembroek, tassen en een pet. 

Conclusie:
Zo’n 50 procent heeft nog nooit een AGM of Halfjaarlijkse bezocht. 
Ongeveer de helft daarvan zou dat wel eens willen. Op de vraag hoe 
we jullie kunnen overtuigen om wel eens te komen komen diverse 
antwoorden voorbij zoals: duidelijk programma, interessante 
nevenactiviteiten, een buddysysteem zodat er altijd een bekende is 
en de vergadering kort en interactief houden. 

Conclusie:
De meeste mensen kennen het Travelfund niet. (Dit is iets wat de 
IRO meteen gaat oppakken samen met de PRO) 

Conclusie:
Veel Tafelaars hebben wel eens een andere Tafel bezocht. 
Interessant is het om te zien dat zo’n 20 % dat nog nooit heeft 
gedaan maar het wel zou willen. 

Vraag 6

Vraag 9

Vraag 14

Vraag 11

Vraag 12

Vraag 13

Vraag 8

conclusie

conclusie

conclusie

conclusie
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Question 14 has 255 answers (Radio Buttons)

“Weet je dat je via het Travelfund een vergoeding
ontvangt als je een buitenlandse Tafelreis maakt?”

Nee

139 (54.5%)

Ja, En ik maak er gebruik van!

19 (7.5%)

Ja, Maar ik maak er geen gebruik van

97 (38.0%)

Question 15 has 255 answers (Radio Buttons)

“Gebruik jij Tabler.world?”

Soms

110 (43.1%)

Regelmatig

85 (33.3%)

Nooit

60 (23.5%)

Question 16 has 207 answers (Checkboxes)

“Waarvoor gebruik jij Tabler.world allemaal? (meerdere
antwoorden mogelijk)”

Contactgegevens opzoeken

171 (67.1%)

De agenda functie

68 (26.7%)

De factuur functie

15 (5.9%)

Verjaardagen van Tafelaars

66 (25.9%)

Ik heb zelfs de app op mijn telefoon!

78 (30.6%)

Anders

14 (5.5%)

Open text responses to "other":
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Question 18 has 255 answers (Radio Buttons)

“Hebben jullie moeite met het vinden van nieuwe leden?”

Ja, maar we lossen dit prima zelf op

108 (42.4%)

Ja, en we zouden hier best hulp bij kunnen gebruiken

30 (11.8%)

Nee

117 (45.9%)

Question 19 has 252 answers (Radio Buttons)

“Wat is jouw beeld bij de leden van het Hoofdbestuur?”

Het is goed dat er een landelijk bestuur is

154 (61.1%)

Geen idee wat deze heren precies doen en eigenlijk interesseert het mij niet

45 (17.9%)

Geen mening

53 (21.0%)

Question 20 has 255 answers (Checkboxes)

“Het belangrijkste wat Tafelen mij brengt is... (meerdere
antwoorden mogelijk)”

Service

109 (42.7%)

Vriendschap

238 (93.3%)

Zelfontplooiing

169 (66.3%)

Anders

12 (4.7%)

Open text responses to "other":

Martijn Holten said:

"Broederschap"

Robert Bekhof said:

"Toffe dingen doen, zoals buitenlandse tafels bezoeken, vrienden maken,
dingen zien, etc."
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Question 21 has 255 answers (Range) Avg rating: 3.8

“Hoe belangrijk is Tafelen voor jou in je leven?”

Question 22 has 34 answers (Open Text)

“Heb jij zelf nog vragen of opmerkingen voor het
Hoofdbestuur?”

Iwan Naaktgeboren said:

"."

Marcel Fermont said:

"Toppers!"

Mark Meijer said:

"mag ik een handtekening en poster van de hoofdbestuursleden?"

Alexander van Engelen said:

"Goed bezig. Niet te veel op de voorgrond willen treden (nb. het is al veel beter
dan een paar jaar geleden). Maak het jezelf niet te moeilijk. Vragenlijsten als
deze zijn echt goed! Wordt het ook gelezen? Super! Empower/coach/begeleid
de districtsbesturen om Tafels te verbinden als een inktvlek. Zet dat wat wèrkt
in de spotlights.

Tot snel, YiT,
Alexander van Engelen"

Sjors Evers said:

"Ik heb zelf op het moment geen vragen nee."
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ADVIES EN BEHEER VAN JE COMPLETE ICT OMGEVING
WWW.THEINER.NL

WEBSITES MET DE LOOK & FEEL VAN EEN APP!
WWW.UPGRADERS.NL

Officiële partner van Zoom Videocommunicatie Software

www.4webcom.com
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Wij claimden de organisatie van de Euromeeting 2021, maar konden toen 
nog niet vermoeden dat de wereld op dat moment op zijn kop zou staan 
en dat de meeting uiteindelijk pas in 2022 zou plaatsvinden. Na jarenlange 
voorbereiding is het dan eindelijk zover, op vrijdag 17 juni 2022 verwelkomen 
wij ons Tafelbroeders die van heinde en verre naar ons Zeeuws-Vlaamse 
landje zijn afgereisd. De gasten die met het vliegtuig zijn gekomen, worden 
opgehaald van de luchthaven en anderen komen op eigen gelegenheid naar 
de ontvangstreceptie. Na de ontvangst vertrekken onze gasten samen met 
hun host huiswaarts waar ze kunnen genieten van een diner. 

Vrijdagavond staat de Banner Night op het programma. Het thema is carnaval 
en iedereen is prachtig uitgedost. Iedere aanwezige Tafel heeft een presentatie 
voorbereid. Dat het uitdraait op een groot feest met de nodige alcoholische 
versnaperingen zal weinigen verbazen. 

Zaterdagochtend na het ontbijt wordt iedereen verwacht in het pittoreske 
Hoofdplaat. Hoofdplaat is gelegen aan de Westerschelde, waarin bij laag 
water zandbanken te vinden zijn. De zandbanken zijn de bestemming van deze 
middag. In Hoofdplaat stappen de gasten op een RIB waarmee ze naar een 
zandplaat gevaren worden. Op de zandplaat wordt iedereen ontvangen met 
bubbels en oesters, het heerlijke zonnige weer doet de rest. Na het bezoek aan 
de zandplaat wordt iedereen weer aan land gebracht, waar op een strandje 
een hamburgerkraam staat te wachten en een band zorgt voor live muziek. 
Na enkele touwtrekwedstrijden keert iedereen huiswaarts om zich klaar te 
maken voor de gala-avond. 

Voor de gala-avond is gekozen voor een walking dinner met niet minder dan 
6 gangen. Iedereen is deze avond keurig gekleed in Black Tie. Een coverband 
warmt iedereen op voor het feest dat volgt op het diner. Het was nog lang 
gezellig… 

De volledige zaal was aangekleed met banners met het logo van de Tafel, 
deze banners bleken erg geliefd bij onze Tafelbroeders en zijn inmiddels terug 
te vinden in meerdere landen verspreid over Europa. Wat gaat zo’n weekend 
dan snel voorbij! Het is alweer zondag en de Men’s meeting staat op het 
programma. De organisatie wordt de nodige veren in hun spreekwoordelijke 
kont gestoken en de Euromeetings van 2023 en 2024 worden geclaimd 
door respectievelijk TR32 Regenburg (DE) en TR32 Västerås (SE). Na de 
Men’s Meeting volgt nog een Farewell waar onze Tafel door de gasten wordt 
bedankt met heerlijke, door onze gasten meegebrachte, lokale drankjes. Onze 
Tafelbroeders vertrekken huiswaarts en wij genieten nog even na, wat een 
weekend!! 

Met dank aan onze Tafelbroeders uit: Caen (FR), Chelmsford (UK), Haderslev 
(DK), Kokkola (FI), Malmedy (BE), Regensburg (DE), Scherpenzeel (NL), 
Soissons (FR), Uelzen (DE), Västerås (SE), Walcheren (NL) en Zelzate (BE). 

Yours in Table 
Jeroen Adriaansen, 
PRO TR 32 Zeeuwsch Vlaanderen 

HET VERHAAL VAN ONZE EUROMEETING BEGON IN 2018 TIJDENS DE 
MEN’S MEETING VAN DE EUROMEETING IN MALMEDY (FRANKRIJK). NAAR 
GOED GEBRUIK KAN TIJDENS DE MENS MEETING DE ORGANISATIE VAN DE 
EUROMEETING VAN TWEE JAAR LATER GECLAIMD WORDEN. 

SFEERVERSLAG

Euromeeting TR32
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Snel kwamen er een nieuwe appgroep, een 
actielijst en wekelijkse meetings. Doordat we 
moesten, kwam er druk op het project te staan 
en gingen zaken wat sneller dan dat we gewend 
zijn. Slechts 6 weken is krap, maar normaliter 
deden we ook niks in de 8 maanden ervoor ;-). 
Typisch de werkwijze van de Tafel. 

Concept 
Het concept was simpel; 1 biertafel met 2 
bierbanken voor 8 personen + 10 liter bier + 
pretzels = € 156,- per biertafel. Daarna verkochten 
we bier per 10 literfust (à € 100,-) en 8 shotjes 
voor € 20,-. De opbrengsten van de avond gaan 
naar stichting Jarige Job. 

Stichting Jarige Job 
Want niet voor alle kinderen in Nederland is 
een verjaardag vieren vanzelfsprekend. Op 
de mooiste dag van het jaar voor een kind 
hangen er bij sommige kinderen geen slingers/
ballonnen en is er geen taart. Want ons betreft 
onacceptabel, dit hoort de mooiste dag van het 
jaar te zijn, voor ieder kind. Stichting Jarige Job 
helpt jaarlijks ongeveer 80.000 kinderen aan 
een mooie verjaardag door het schenken van 
een verjaardagsbox van € 35,-. Deze box zorgt 
ervoor dat ook deze kinderen zich jarig voelen. 

Organisatorisch 
Om dit feest vlot te organiseren hebben we 
alle omliggende Tafels (Delft, Schiedam, 
Maassluis, Zoetermeer en Berkel), de Tafelraad 
en de serviceclubs uitgenodigd. Mede door 
hun aanwezigheid en inzet konden we de kerk 
snel vullen en waren de 50 Tafels zo verkocht. 
Dit bracht ook organisatorische vraagstukken 
mee, want 50 x 8 = 400 man. Hoeveel toiletten, 
beveiligers, eettentjes en bierfusten zijn er dan 
nodig? Al doende leert men en door grote 
inspanningen van onze leden is een geweldig 
feest neergezet. 

T-day 
De commissieleden hadden ieder een tijdslot, 
zodat we met z’n allen - verdeeld over de dag 
- de kerk konden ombouwen naar een heus 
Oktoberfeest in Vlaardingse stijl. De foto’s 
spreken voor zichzelf. Op naar de volgende editie! 

Yours in Table, 

Tafelfestcommissie 
Robin Koedood, Ronald van de Merwe, Stefan 
Fernhout, Koen de Pretzel, Wouter Pietersen en 
Joost van Velzen 

HET BESTUUR VAN TAFELRONDE 56 VLAARDINGEN BESLOOT TIJDENS DE NIEUWJAARSBORREL VAN 
3 JANUARI, IN AL HAAR WIJSHEID, DAT ER EEN EINDFEEST MOEST WORDEN GEGEVEN. VANWEGE 
DE DRUKKE AGENDA’S VAN IEDEREEN WAS 10 FEBRUARI DE EERST MOGELIJKE DATUM. EEN 
OKTOBERFEEST IN DE STIJL VAN DE TAFEL … ‘TAFELFEST’ WAS GEBOREN. 

TR 56 VLAARDINGEN

Tafelfest 2023Tafelfest 2023



DE SERVICERAAD (SR) IS DE COMMISSIE 
DIE ZICH NAMENS HET HB BEZIGHOUDT 
MET DE LANDELIJKE EN INTERNATIONALE 
SERVICEPROJECTEN. MAAR WIE ZIJN NOU 
DIE MANNEN DIE ZICH BEZIGHOUDEN MET 
DEZE ENORM MOOIE PROJECTEN? EEN 
KORT VOORSTELRONDJE! 
Voorzitter van de SR is, qualitate qua, 
de Nationale Vice President van de 
Nederlandsche Tafelronde. 

Mark Meijer Tafelt bij Tafelronde 171 
Kerkrade en is de huidige Vice President 
2022-2023. 

Waarom zit Mark in de SR?  
Service is samen met vriendschap en 
ontwikkeling de belangrijkste pijler van de 
Tafelronde. Ik krijg energie en een glimlach 
als ik iets voor een ander kan doen en dat is 
dan ook de reden dat ik graag mijn steentje 
bijdraag in de Serviceraad. 

Welk doel wil Mark bereiken in de SR?  
Landelijke serviceprojecten laagdrempelig 
maken en lokaal op een presenteerblaadje 

brengen. Het nieuwe serviceproject @Ease 
is hier een goed voorbeeld van, maar ook 
Plant a Tree. Beide zou ik door heel NL willen 
uitrollen. 

Mark, welke oproep heb je aan Tafelend 
Nederland?  
Stel elke Tafelvergadering de vraag hoe 
jullie het verschil hebben gemaakt en gaan 
maken als Tafelaars. #makeitcount 

Rob Kampschöer, 37 jaar, Tafelt bij 
Tafelronde Rosmalen 184 

Waarom zit Rob in de SR? 
Tafelen was voor mij met name het 
maken van vriendschap en het doen aan 
zelfontplooiing. Het service-element trok 
mij niet direct aan. Van nature was ik niet 
zo vrijgevig. Voorheen was het vooral 
'whats in it for me?' Hierin ben ik veranderd 
sinds ik getrouwd ben met mijn vrouw. Zij 
is van Marokkaanse origine en zo ben ik in 
contact gekomen met de saamhorigheid, 
de gastvrijheid en vrijgevigheid van de 
cultuur. Vanuit het geloof wordt 'geven aan 

minder bedeelden' gezien als plicht (Sadaqa 
- een van de pilaren van de Islam). Deze 
ervaring heeft gemaakt dat ik anders naar 
het service-element van de Tafelronde ben 
gaan kijken. Ik wilde mijzelf uitdagen om 
hierin te veranderen en daarom vond ik de 
Serviceraad een mooie stap. 

Welk doel wil Rob bereiken in de SR? 
Een portfolio aan goede doelen die in balans 
is met serviceprojecten die we vanuit de 
landelijke Tafelronde kunnen steunen, maar 
ook serviceprojecten die goed gesteund 
kunnen worden door lokale Tafels. 

Rob, welke oproep heb je aan Tafelend 
Nederland?  
Zorg dat jullie de verhalen van de 
serviceprojecten van jullie Tafels blijven 
delen, bijvoorbeeld in dit magazine. Zo kun 
je andere Tafels inspireren of het project 
laten steunen. Dit kunnen ook kleinere 
projecten zijn of projecten zonder fundraiser. 
Soms maken kleine onbezoldigde projecten 
veel impact! 

EVEN VOORSTELLEN

De Service Raad!

Mark 
Meijer

De Serviceraad (SR) 
is de commissie 
die zich namens 
het HB bezighoudt 
met de landelijke 
en internationale 
serviceprojecten.
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Marcel Fermont, 39 jaar, Tafelt bij 
Tafelronde 74 Roermond en is "Vice 
Gouverneur” van DXVIII  

Waarom zit Marcel in de SR? 
Naast Tafelen betekent Tafelaar zijn, 
je inzetten voor de bevordering van de 
levenskwaliteit van de medemens op lokaal, 
nationaal en zelfs internationaal niveau. Van 
in je eigen wijk boodschappen verzamelen 
voor de voedselbank tot steun aan mooie 
projecten in binnen en buitenland. 

Wat wil Marcel bereiken in de SR? 
Naast het ondersteunen en promoten van 
onze nationale goede doelen wil ik graag het 
bewustzijn creëren bij Tafelaars dat je zelfs 
als individu het verschil kunt maken. 

Marcel, welke oproep heb je aan Tafelend 
Nederland?  
Kijk om je heen, het hoeft niet altijd een groot 
project te zijn om daadwerkelijk impact te 
hebben. Heb je (grootse) ideeën, vragen of 
hulp nodig, vraag raad bij de Serviceraad. 

Lenze Middel, 35 lentes jong, Tafelt bij 
Tafelronde 55 Emmen.

Waarom zit Lenze in de SR? 
Niet iedere Tafelaar of Tafel is even actief en 
dat is je goed recht! Het moet ook allemaal 
maar passen in de drukke agenda’s. Ik 
persoonlijk hou ervan om iets te kunnen 
betekenen in het grotere geheel en tijdens 
de CEETM kreeg ik het aanbod van onze 
Vice President om hierom deel te nemen 
in de SR. Voor mij is dit een kans om een 
schakel te zijn tussen het landelijk bestuur, 
de Tafels en de algemene doelen. 

Wat wil Lenze bereiken in de SR? 
Enigszins ambitieus van persoonlijke aard, 
onderzoek ik graag waar de kansen liggen 

op interne groei en hoe wij deze binnen de 
Tafel kunnen uitbreiden. Daarnaast heb ik 
persoonlijk kunnen ervaren welke invloeden 
wij als Tafel algemeen kunnen uitoefenen. 
De ondernemer centraal, Plant a Tree, 
Movember en het bloeddonorproject zijn 
hierin de voorbeelden die daadwerkelijk 
iets hebben kunnen betekenen voor de 
maatschappij. 

Doordat ik recentelijk ben toegevoegd aan 
de SR heb ik de opstart niet kunnen bijwonen, 
maar voor het komende bestuursjaar wil ik 
100% invulling geven aan de voorbereiding, 
uitvoering en evaluatie van de nationale 
projecten. Daarnaast hoop ik inspiratie en 
advies te kunnen geven aan commissies 
bij lokale Tafels, die zoekende zijn naar 
inspirerende serviceprojecten. 

Lenze, welke oproep heb je aan Tafelend 
Nederland?  
Kijk om je heen! Buiten je lokale Tafel is er 
zoveel meer om aan deel te nemen waarin 
je iets kan betekenen of aan kan bijdragen. 
Een sprong in het diepe door gewoon eens 
zelfstandig deel te nemen aan bijvoorbeeld 
een internationale meeting, biedt zoveel 
nieuwe inzichten die jouzelf doen ontwikkelen 
en input kunnen geven aan een commissie.

Laatste lid van de SR is Franco Achtien, 40 
jaar, Tafelt bij Tafelronde 155 Almere 

Waarom zit Franco in de SR? 
De derde pijler onder onze mooie organisatie 
is Service. In mijn eigen Tafel probeer ik 
altijd de focus te houden op Service, want 
we mogen als Tafelaar blij zijn dat we iets 
terug mogen doen voor de maatschappij. 
Dat maakt onze club zo mooi, dat we naast 
vriendschap en zelfontwikkeling, wat toch 
vooral intern gericht is, ook met de blik naar 
buiten iets terug kunnen én mogen doen! 

Wat wil Franco bereiken in de SR? 
Ik houd me vooral bezig met de noodsteun 
aan onze Tafelbroeders in Moldavië. Tijdens 
het uitbreken van de oorlog in Oekraïne 
heb ik met 41 club Nederland, TR155 en 
het HB de internationale inzamelingsactie 
opgezet. Via de hub in Almere hebben we 
veel spullen naar het gebied kunnen krijgen 
en nu ondersteunen we financieel een 
vluchtelingenhuis in Moldavië. Hier probeer 
ik echt het verschil te maken; niet alleen 
service dicht bij huis, maar internationaal 
impact maken! 

Franco, welke oproep heb je aan Tafelend 
Nederland?  
Wacht niet, doe. Vind een reden om iets wel 
te doen, redenen om het niet te doen heb 
je genoeg. Always say Yes, daar komen 
de mooiste dingen van. Realiseer je dat je 
onderdeel uitmaakt van een organisatie die 
ontstond in 1927 en inmiddels wereldwijd 
opereert, gedraag je naar haar standaard 
en allure. Geniet, met volle teugen, voordat 
het te laat is en je 40 bent. Maar bovenal, 
wees Tafelwaardig, je bent het visitekaartje 
van ruim 30.000 man wereldwijd! 

Rob
 Kampschoer

Lenze
Middel

Franco
Achtien

Donaties aan Oekraïne:
Inmiddels hebben wij bijna €40.000,- 
gedoneerd aan Oekraïne en maandelijks 
doneren wij €3600,-.
Dit doen wij in samenspraak met RT 
Moldavië. Maandelijks krijgen wij een 
update waar de gelden aan uitgegeven zijn. 
Denk hierbij aan de het ophalen en retour 
brengen van vluchtelingen, aanschaf van 
een bus, overhandigen van medicijnen en 
andere materialen, het organiseren van 
slaaplocaties en nog veel meer. Belangrijk 
werk dat helaas tot op de dag van vandaag 
nog heel hard nodig is. Zelfs als de oorlog 
voorbij is zal veel geld nodig zijn voor 
de wederopbouw. Wij danken alle lokale 
Tafelrondes voor hun bijdragen!
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DE LANDELIJKE ACTIE ‘PLANT A TREE’ VANUIT 
DE NEDERLANDSCHE TAFELRONDE IS DOOR 
DE MANNEN VAN TAFELRONDE 156 NUNSPEET 
ACTIEF OPGEPAKT. TR156 HEEFT ALLE 18 
SCHOLEN IN DE GEMEENTE NUNSPEET EEN 
BOOM AANGEBODEN. 13 SCHOLEN HEBBEN 
AANGEGEVEN GEBRUIK TE MAKEN VAN DIT 
MOOIE AANBOD.

‘Wij zetten ons vanuit de Tafel graag in voor 
een betere leefomgeving. De landelijke actie 
was voor ons een mooie kans om ook onze 
jeugd te vertellen hoe belangrijk bomen zijn 
voor onze planeet’, aldus de voorzitter van de 
Servicecommissie Niels de Bolster.

In eerste instantie denk je dat dit veel werk is, 
maar het planten van een boom is makkelijker 
dan gedacht. Er is zelfs een instructievideo 
gemaakt, waarin stapsgewijs wordt verteld hoe 
de boom geplant moet worden. Daarnaast is 
het mooi om dit als Tafelaars samen met de 
leerlingen en leraren van de school te realiseren. 
Het informatiebord maakt het helemaal af, 
waarmee naast zichtbaarheid van de Tafelronde 
ook educatie wordt geboden aan de jeugd. Twee 
scholen in de gemeente Nunspeet gaan fuseren 
en verhuizen naar een nieuw te bouwen locatie. 
Zij kregen de boom in een speciale zak, zodat de 
boom op een later moment mee kan verhuizen 
naar de nieuwe locatie. 

De scholen hadden de keuze uit 3 verschillende 
soorten bomen, een Veldesdoorn, Haagbeuk 

of een Winterlinde. De bomen van de hoogste 
kwaliteit, die reeds een hoogte hebben van 4 
meter, worden aangeboden met een volledig 
installatiepakket. Bij de bomen komt een 
informatiebord te staan met informatie wat een 
boom in positieve zin voor de omgeving doet. 
Ook zit er educatiemateriaal bij om te gebruiken 
in de lessen.  

Op woensdag 15 maart jl. was het Nationale 
Boomfeestdag, een mooi moment om de boom 
te planten. Veel scholen hebben de boom geplant 
samen met de leerlingen, maar ook de mannen 
van de Tafelronde 156 Nunspeet hebben hierbij 
geholpen. 

Hopelijk spoort dit andere Tafelrondes aan om 
ook een boom te planten op een schoolplein. Met 
het informatiebord erbij laten we de Tafel nog 
meer zien en dragen wij bij aan een groenere 
planeet. 

Yours in Table, 

Niels de Bolster 
Tafelronde 156 Nunspeet 

De volgende scholen hebben een boom ontvangen van 

Tafelronde 156 Nunspeet:  Aventurijn, De Bron, Da Costa 

Nunspeet, Da Costa Elspeet, Dokter A. Verschoorschool, 

Eerste Veluwse Montessori School, St. Franciscus School, 

Immanuel School, De Nuborgh College Veluvine, Ds. C. 

de Ridderschool, Petra School / Morgenster (IKC De 

Olijfboom), en de Ds. A. van Stuijvenbergschool. 

TR 156 NUNSPEET 

Grootste bestelling 
met actie Plant a Tree! 



SERVICERAAD

Een nieuw goed doel 
voor de Nederlandsche 
Tafelronde? 

Hulp vinden en krijgen is moeilijk 
Als psychiater hebben we dagelijks gesprekken met jongeren die 
hulp zoeken voor hun psychische problemen. Vaak hebben ze al 
een heel traject afgelegd, voordat we ze zien. Rianne Klaassen: 
“Wanneer er sprake is van een psychische stoornis met uitval op 
school of consequenties voor sociale contacten, komt bij mij de 
‘wat als-vraag’ naar voren. Wat als jongeren hun klachten niet voor 
zichzelf hadden gehouden, door te denken: ‘het gaat vanzelf wel 
over’, ‘het valt bij mij wel mee’ of ‘ik heb hier geen tijd voor’. Wat als 
ze wel ergens terecht zouden kunnen voordat klachten symptomen 
werden en gepaard gingen met uitval. Wat als ze zich minder 
zouden schamen? Hun omgeving heeft lang niet altijd in de gaten 
dat het niet goed gaat of is druk met andere zaken. Het gevolg is dat 
ze (te) lang blijven doorlopen met klachten die toenemen in ernst. 
Wanneer ze dan eindelijk bij een ‘echte’ psychiater of psycholoog 
zitten, voelen ze zich niet altijd goed op hun gemak. Als volwassenen 
staan we erg ver af van hun leefwereld; jongeren voelen zich dan 
minder begrepen.”  

Therese van Amelsvoort: “We zien ook jongeren waarvan we weten 
dat ze met enkele fijne ondersteunende gesprekken hun weg in het 
leven weer kunnen vervolgen. Die misschien even wat hulp nodig 
hebben bij het ordenen van hun gedachten en hun gevoelens. En 
die graag willen polsen: ‘is dit nou normaal, ben ik de enige of ben ik 
gek?’. Voor deze jongeren is een specialistisch behandeltraject niet 
de juiste weg. En dan zijn er nog de jongeren voor wie hulp urgent 
is. Ze hebben ernstige ontwrichtende klachten of lopen gevaar. 
Ook deze jongeren komen op wachtlijsten terecht en moeten het 
‘volhouden’ totdat ze aan de beurt zijn. Dat zorgt voor veel wanhoop 
en eenzaamheid.”  

Onze drive?  
Als psychiater en als mens gaat de zorg voor al deze jongeren ons 
aan het hart. Het moet gemakkelijker worden om over je problemen 
te kunnen praten. Met mensen waar je je prettig bij voelt. En waarbij 

je merkt dat je niet alleen bent. Dat is de reden dat we in 2017 
begonnen met @ease in Nederland. Naar succesvol voorbeeld van 
het Australische Headspace, het werk van Prof. Pat McGorry en 
passend bij de wereldwijde Youth Mental Health-beweging. We zijn 
er trots op dat we in korte tijd met jongeren, collega zorgverleners 
en steunpartners @ease op de kaart hebben gezet in Nederland. 
En we zijn nog niet klaar: we gaan voor een landelijk dekkend 
netwerk van samenwerkers om hulp voor jongeren passender en 
toegankelijker te maken.  

Doe met ons mee… 
Als Tafelaar kun je veel voor @ease betekenen. We zijn in verschillende 
gemeenten bezig om nieuwe inloopcentra op te starten. Jouw lokale 
netwerk kan dan heel relevant zijn, bijvoorbeeld bij het zoeken naar 
een geschikte locatie, het leggen van contacten met de lokale 
gemeente, zorg- of welzijnsinstanties, het benaderen van scholen 
of juist bij het zoeken naar lokale financiering. Ook kunnen we 
samen ludieke acties ontwikkelen om jongeren te informeren over 
@ease. Op sommige plekken delen we bijvoorbeeld gratis koffie uit, 
organiseren we een avond over mentale gezondheid samen met 
jongeren of zijn we aanwezig bij grote lokale evenementen. Er is veel 
mogelijk en we denken graag met je mee over acties die passen bij 
het lokale karakter van jouw Tafel.  

…laten we kijken hoe we jouw stad zo @ease mogelijk kunnen 
maken! Dank je wel voor je hulp… 

DE OPRICHTERS VAN @EASE VERTELLEN JE GRAAG WAAROM JE STEUN ERTOE DOET! THÉRÈSE VAN AMELSVOORT IS HOOGLERAAR 
TRANSITIEPSYCHIATRIE BIJ MAASTRICHT UNIVERSITY EN ADOLESCENTEN-PSYCHIATER BIJ MONDRIAAN EN KORAAL. RIANNE KLAASSEN 
IS KINDER- EN JEUGDPSYCHIATER BIJ LEVVEL EN OPLEIDER. SAMEN RICHTTEN ZE @EASE OP IN 2017.  
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Met 1 op de 4 jongeren in Nederland
gaat het namelijk niet ‘OK’. Ze
worstelen met zichzelf en met wat er
op hen afkomt vanuit de omgeving.
Erover praten kan al enorm opluchten
of meer problemen voorkomen.

Bij @ease bieden we deze jongeren
een luisterend oor. Ze kunnen gewoon
langskomen of chatten: anoniem,
zonder wachtlijst en gratis! Onze
aanpak, waarbij getrainde
leeftijdsgenoten samenwerken met
(zorg)professionals in de regio, is
uniek en sluit aan bij wat jongeren zelf
willen. Het werkt!

Vraag jij wel eens af hoe het ECHT gaat met je kind, je zusje, je
buurjongen of je jonge medewerker? Maak je je wel eens zorgen?

Dit is wat we doen! 
Kijk voor meer info op www.ease.nl. 

We willen graag meer jongeren bereiken
en onze teams van vrijwilligers uitbreiden.
Als Tafelaar kun jij bijdragen aan ons
werk én echt het verschil maken. Dus…
denk mee over een ludieke actie met
jouw Tafel om @ease in jouw omgeving
onder de aandacht te brengen en vertel
over ons in je netwerk!  

Vriendschap, zelfontwikkeling en service
staan centraal bij de Nederlandse
Tafelronde. We gunnen het aan alle
jongeren dat ze dat ze zich weer
betekenisvol voelen, open staan voor
contacten en zich sterk voelen om mee
te doen in de maatschappij. 

We zien ernaar uit om met jullie
samen te werken!
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16 jaar Tafelen!
Beste Tafelaars, 

Met gepaste trots delen wij dat wij afscheid nemen van Eduard van de 
Loo als Tafelaar van TR 162 Croy. 

Hoewel het afscheid van een Tafelaar in zijn 41ste levensjaar niet zo 
bijzonder is, besteden wij daar in het geval van ‘onze Ed’ graag wat 
extra aandacht aan. Eduard is namelijk al meer dan 16 jaar trouw lid 
van onze Tafel. 

16 jaar, gaat u maar na, de meeste van u zaten toen nog in hun 
studententijd. Eduard was al trouw lid van de Tafelronde. Gevoed door 
de passie van zijn vader Joost van de Loo, een van de grondleggers van 
TR 162 Croy, heeft Eduard jarenlang bijgedragen aan een succesvolle 
Tafelronde. 

Op 9 maart 2023 hebben wij een afscheidsfeest georganiseerd met 
alle huidige en ook oud leden van TR 162 Croy. Hiervoor hebben we 
de geschiedenis van de Tafelronde en het lidmaatschap van Eduard 
onder de loep genomen en samen de meest bijzondere herinneringen 
gedeeld. 

16 jaar zorgt voor vele mooie herinneringen, wij maken jullie graag 
deelgenoot: 
Eduard is eigenaar van Eduard van de Loo Buitenprojecten. Hij heeft 
vele Tafelaars geholpen het verblijf rondom het huis te veraangenamen. 
Wat een prachtige projecten heeft hij afgeleverd. Ed, bedankt! 

 

 

 
 
Eduard is een liefhebber van wintersport. We hebben vele jaren mogen 
genieten van zijn aanwezigheid bij de lange weekenden naar het 
sneeuwlandschap, vele flessen champagne en natuurlijk de nodige 
afdalingen. Ed, bedankt! 

Eduard heeft zich jaren ingezet voor de meest uiteenlopende sponsor 
evenementen, hiermee heeft hij bijgedrage aan velen goede doelen 
in onze regio en daarbuiten. Een van de evenementen waar hij zich 
voor heeft ingezet is het onderhouden van de tuin van een lokaal 
Thomashuis. Ed, bedankt! 

Eduard, via deze weg willen wij nog eens extra in het zonnetje zetten. 
Je bent niet te vervangen in onze Tafelronde. Wij danken jou voor de 
vele fantastische momenten. 

Ed we kunnen niet zonder jou, maar we gaan het toch proberen! 

Yours in Table, 

Tafelronde 162 Croy

EDUARD VAN DE LOO - EEN AFSCHEID NA





WIJNADVIES.NL



MADE BY 
A TABLER 
WHEN I GROW UP, I WANNA BE A...

Op 11 november 2022 is Hessel geboren, zoon van Tom de Beer en Mariëtte de Beer - Jonker [TR 141 Gooi en Eem]

Op 17 november 2022 is Milou geboren, dochter van Carlo Fok en Samantha Jordaans [TR 140 Alblasserwaard]

Op 7 december 2022 is Mijs geboren, dochter van Matthijs van Caldenborgh en Liselotte van Caldenborgh [TR 141 Gooi en Eem]

Op 11 december 2022 is Emilie geboren, dochter van Thomas Ariese en Lisa Ariese [TR 177 Oosterbeek]

Op 12 december 2022 is Fiep geboren, dochter van Tim Morsink en Quirine Reijntjes [TR 141 Gooi en Eem]

Op 30 december 2022 is Noël geboren, zoon van Sebastiaan en Larissa [TR 108 Voorne]

Op 2 februari 2023 is Daniël Jan geboren, zoon van Catherinus van Zwol en Lubberta de Jong [TR 68 Heerenveen]

Op 22 februari 2023 is Sophie geboren, dochter van Maarten en Maxime Frolichs [TR196 Gravenrode (Landgraaf)]

Op 9 maart 2023 is Nora geboren, dochter van Brian Klik & Martine Deveneijns [TR 60 Waterland]

Op 23 maart 2023 is Diana geboren, dochter van Bart Dragtsma en Andrea Steinwinter [TR 52 Amsterdam]
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VAN 1-5 MAART 2023 VOND DE HALF YEAR 
MEETING PLAATS IN ESTLAND, TALLINN. 
EEN LAND WAT NIET JE EERSTE OPTIE 
ZAL ZIJN ALS VAKANTIELAND, MAAR DAT 
MAAKT INTERNATIONAL TAFELEN OOK 
ZO MOOI. Je komt in landen die je zelf niet 
snel zult bezoeken. Als jongste Tafelaar van 
de Nederlandse Tafelronde wil ik met dit 
artikel andere jonge Tafelaars inspireren en 
motiveren ook een internationale Tafelreis 
te maken, zo je netwerk uit te breiden en te 
genieten van de nieuwe mensen die op je 
internationale pad tegenkomt. Daarom ook 
het gezegde binnen de Tafelronde: “Meeting 
old friends for the first time.” 

Helaas kon ik pas vrijdag 3 maart aankomen 
en heb ik de woensdag en donderdag gemist. 
Maar later aansluiten is gelukkig geen 
probleem. In het vliegtuig werd de eerste 
Tafelvriend van het weekend al gemaakt. Koen 
van Antwerpen van Tafelronde 172 Veghel 
zat een paar stoelen voor mij. Ondanks dat 
je elkaar nog nooit gezien hebt, gaat contact 
maken zo snel. Bij aankomst in het hotel zag 
ik de eerste bekende gezichten al en tot mijn 
vebazing werd ik door velen herkend van de 
CEETM 2022 in Nottingham afgelopen jaar 
(wat mijn eerste Internationale Tafelreis was). 
Dan merk je toch dat leeftijdsverschil niet veel 
uitmaakt en dat iedereen gelijk is aan elkaar. 
Wie je ook bent en waar je ook vandaan komt. 

Nations Night 
Na een gezellige lunch met een aantal 
Belgen en Nederlanders werd het tijd om 
naar de locatie te gaan van de Nations Night. 
Tijdens de Nations Night heeft elk land 
een eigen kraampje waar van alles wordt 

uitgedeeld wat natuurlijk te maken heeft met 
dat desbetreffende land. De Nederlanders 
hadden Ketel 1, kaasjes met mosterd, dropjes 
en niet te vergeten stroopwafels. Zo liet elk 
land een gedeelte van hun eigen (culinaire) 
cultuur zien. Alle gesprekken die ik met 
nieuwe Tafelaars en met bekende heb gehad, 
vond ik persoonlijk het mooiste van de avond. 
Een paar jaar geleden bijvoorbeeld heb ik een 
reis gemaakt door India en ben ik op bezoek 
geweest bij een 41-er in Bangalore, genaamd 
Gopal Chopra. Tot op de dag van vandaag is 
hij de secretaris van 41 Club International. 
Ondanks dat ik hem voor het laatst gezien 
heb ik 2019, werd ik aangesproken alsof 
we elkaar gister nog hebben gezien. Na de 
Nations Night verspreiden verschillende 
groepen Tafelaars zich over de stad, waar je 
elkaar dan ook weer tegenkomt. 

Speciaal cadeau 
Op zaterdagavond was er dit keer geen gala, 
maar een smart casual feest op een mooie 
locatie in het centrum. Hier werd dit keer een 
loterij gehouden, waar je lootjes voor kon 
kopen en uiteraard werd de opbrengst hiervan 
gedoneerd aan een goed doel. Ondanks dat 
ik niks gewonnen had, mocht ik wel een 
onbetaalbaar cadeau in ontvangst nemen. 
Als initiatief van onze Nederlandse Taferlonde 
en Round Table International mocht ik het 
‘History of Round Table’ boek (geschreven 
door Nicos M. Zevlaris) in ontvangst nemen 
als geschenk. Ik kreeg dit omdat ik het 
jongste Tafellid was die op het evenement 
aanwezig was. Maar dit was nog niet 
alles. Het hele bestuur van de Round Table 
International heeft er iets korts in geschreven. 
En natuurlijk hebben ook Jule Gosschalk 

(CEE Chairman), Willem Theiner (IRO NTR), 
Mark Meijer (Vicepresident NTR) en Sjoerd 
Perfors (President NTR) van het bestuur van 
de Nederlandse Tafelronde er ook iets moois 
ingeschreven. Een waardevol bezit. 

Slenteren door Tallinn 
Aangezien ik vrijdag pas aangekomen was, 
had ik nog niet veel van de stad gezien. 
Gelukkig had ik hier nog de tijd voor, omdat 
mijn terugvlucht zondag pas later op de 
dag was. Daarom was er nog genoeg tijd 
om - samen met andere Tafelaars - even de 
toerist uit te hangen, voordat we terug richting 
Nederland gingen. Een typisch gerecht in 
Estland is beer en dit moesten we natuurlijk 
ook proberen! Langzaamaan was het tijd om 
terug te slenteren naar het hotel om zo naar 
de luchthaven te gaan.  

Ondanks mijn korte Half Year Meeting in 
Tallinn was het weer een meeting om nooit 
te vergeten. Ik heb weer veel nieuwe mensen, 
maar ook bekende mogen zien. Hopelijk 
zie ik jullie bij de volgende (internationale) 
Tafelmeeting. Tot snel! 

Yours in Table, 

Robin Cox 
Benjamin NTR 
(of misschien intussen wel niet meer) 
Tafelronde 104 Rheden 

ROBIN COX

Benjamin der Benjamins
@RTIHYM Estland, Tallinn 



 TR 179 MAASTRICHT CHARLEMAGNE

Het Bassinario 

Toen begon een spannende zoektocht, want wie Maastricht een beetje kent, 
weet dat het vele pleintjes en verrassende plekjes heeft, maar waar kun je 
1.000 bezoekers hosten die je ook nu culinair wilt verwennen? Dat bleek een 
moeilijk uitdaging, want ons mooie Vrijthof heeft maar een paar eventdagen 
per jaar. En die zijn al ruim van tevoren vergeven. Ook bij andere locaties was 
het gecompliceerder dan verwacht, maar uiteindelijk kwam de gemeente met 
een suggestie waarvan we zelf nooit hadden gedacht dat het mogelijk was: 
Aan de voet van het Bonnefanten Museum, pal aan de Maas! Toen we daar 
toestemming voor kregen, wisten we dat dit een bijzondere editie gaat worden. 

Niet alleen pakken we flink uit om ons jubileum te vieren, deze locatie biedt 
ook tal van nieuwe mogelijkheden om ons unieke event opnieuw uit te vinden. 
Vooral op culinair gebied gaan we sprongen maken, maar ook de entourage 
zal niemand onopgemerkt blijven. En misschien wel het belangrijkste, namelijk 
ons goede doel Stichting Quiet. Die met de opbrengsten activiteiten organiseren 
om kinderen en ouders uit een armoedesituatie een leuke dag te bezorgen. 

We gaan weer voor een uitverkocht event waarbij we de typische Bassinariosfeer 
naar een hoger niveau tillen en de gezinnen van Stichting Quiet volop kunnen 
ondersteunen. 

Wil je ervaren hoe we in Maastricht een culinair feestje vieren? Kom dan 15 juni 
naar Het Bassinario. Een kaartje kun je bemachtigen via www.bassinario.nl 

Tot dan! 

Yours in Table, 
Jan-Joost van Stiphout 
TR 179 Maastricht Charlemagne 

SINDS 2003 IS HET EEN BEGRIP IN MAASTRICHT: HET BASSINARIO. EEN CULINAIR 
NETWERKEVENT DAT DE LAATSTE JAREN STEEVAST IS UITVERKOCHT. HET IS 
VERNOEMD NAAR HET SFEERVOLLE BASSIN IN DE LIMBURGSE HOOFDSTAD, 
MAAR VOOR ONZE 20STE EDITIE ZOCHTEN WE IETS ANDERS. WE VINDEN DAT 
WE ONZE BEZOEKERS MOETEN BLIJVEN VERRASSEN.
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NEDERLANDSCHE TAFELRONDE

Overzicht 
Nieuwe leden
TR 1 Utrecht 
Kevin van den Oetelaar
Sjors Latour

TR 9 Utrecht 
Nick Schnitzler
Koen Boonen

TR 12 Zaanstreek 
Lars Gerard Bart

TR 14 Deventer 
Sebastiaan Assink

TR 20 Oude IJssel 
Luuk Hendriksen

TR 21 Breda 
Erik Homan

TR 24 Goes 
Mike Hutjens

TR 26 Walcheren 
Rinco de Kraker

TR 28 Tilburg 
Preben Horsten

TR 30 Kampen 
Joost Goedegebure

TR 32 Zeeuwsch Vlaanderen 
Michiel Statujew

TR 34 Groningen 
Jasper Dijkhoff

TR 35 Tiel 
Nick de Leeuw
Luc Beurskens

TR 43 Delft 
Vincent Mekel
Rens Leerkes

TR 47 Veendam 
Felix Simon van der Gun

TR 48 Het Noordelijk Gooi 
Wouter van der Grinden

TR 49 Noord-Oost Polder 
Jordy Schouten

TR 57 Bergen op Zoom 
Laurens Nuijten

TR 60 Waterland 
Menno Smit 
Enrique Meesters
Philip van Ballegooie

TR 63 Gorinchem 
Thomas de Jong
Leendert Bernard Jansen
Tim van Cleef
Ivo Muller

TR 66 Wageningen 
Hans Heine
Peter van Beek

TR 71 Noord-West Veluwe 
Jeroen Giele

TR 74 Roermond 
Roel van den Heuvel 

TR 75 Hoeksche Waard 
Clint Zevenbergen

TR 85 Eindhoven 
Jessy van Gessel

TR 99 Rotterdam 
Robert Teng

TR 100 West-Friesland 
Scott Meskes

TR 101 Harlingen 
Niels Wienbelt
Tjeerd Hutting

TR 103 Voorburg 
Diyar Kamal
Sebastiaan van Zijl
Niclas Gertoberens

TR 104 Rheden 
Rolf Kloosterman

TR 115 Katwijk/Noordwijk 
Rick Remmelzwaal

TR 122 Flevoland 
Rob Schurer
Harry Nieuwlaar

TR 124 Schoutambt Culemborg 
Hendrik Bruggeman

TR 126 Land van Cuijk 
Ruben de Bruin
Boyk Martens
Rick van der Kroon

TR 129 Ooststellingwerf 
Henk Siepel

TR 130 Drechterland 
Pieter Beerepoot

TR 135 Zuid-Kennemerland 
Querijn Beijer

TR 137 Steenbergen 
Bart van de Velde

TR 139 De Meijerij 
Gunnar Bijlsma
Brahim Zaari
Robin Snip

TR 144 Heerhugowaard 
Sjors Schilder

TR 147 Kromme Rijn 
Arjan Vergunst

TR 150 Leiden 
Julius Bos

TR 151 Zuid-Salland 
Niels Westerbeek
Jur Maatman
Leon Schutte

TR 153 Lemsterland 
Martijn Schoorl

TR 154 Rhoon 
Robbin Habermehl

TR 155 Almere 
Gabriël Sallé 
Hans Melgers

TR 156 Nunspeet 
Ferran ten Hove
Rik Gardebroek

TR 162 Croy (Helmond) 
Roger Christiaans
Thomas Heling

TR 168 Lelystad 
Koen Groot Koerkamp

TR 170 Oegstgeest 
Robert Frank Joost Vlek

TR 171 Kerkrade 
Vincent Meens

TR 178 IJsselstein 
Anthony Lekkerkerker

TR 179 Maastricht Charlemagne 
Gilbert Hulst

TR 180 Bollenstreek 
Robert Spies

TR 184 Rosmalen 
Bram Hitters

TR 186 Losser 
Pascal Damhuis
Kevin Wijering

TR 188 Huizen 
Jamie Bracht

TR 190 Alckmaer 
Sijmen van Hooff

TR 192 Breda
(Mark & Weerijs) 
Pieter van Dalsen

TR 194 Bommelerwaard 
Paul Oosterhuis

TR 196 Gravenrode (Landgraaf) 
Reinoud Smits

TR 198 Utrecht 
Bart van Roosmalen
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TR 105 LOCHEM

HULP AAN LOCHEMENERGIE
DINSDAGAVOND 14 MAART OVERHANDIGDE 
MICHIEL STADHOUDERS EN DAAN NIELS 
VAN DE TAFELRONDE 105 LOCHEM EEN 
CHEQUE VAN € 3.000,- AAN BOB DUINDAM 
VAN LOCHEMENERGIE HELPT. DIT BEDRAG 
IS OPGEHAALD MET DE VERKOOP VAN DE 
SPECIAALBIEREN DIE DE GROEP MANNEN, 
ONDER ANDERE IN DE BIERWINKEL VAN 
CAFÉ BOUSEMA, DE LAATSTE MAANDEN 
HEBBEN VERKOCHT. 

TR 105 
Jaarlijks organiseren wij leuke activiteiten 
en zetten ons in voor goede doelen in de 
regio. Waar we een aantal jaren geleden 
nog wijn en champagne verkochten, zijn we 
sinds twee jaar overgestapt op het brouwen 
van speciaalbieren. De opbrengst van de 
verkoop van deze bieren doneren wij aan 
diverse goede doelen. Onder het mom van 
‘Handjes uit de mouwen’ verrichten we ook 
praktisch werk, zoals afgelopen oktober bij 
het Vandermolenhuis aan de Zutphenseweg. 
Hier werd flink gesnoeid in de tuin en diverse 
bloembakken weer voorzien van wat moois. 
Het kippenhok is voorzien van een lik verf, de 
entree opnieuw aangeplant en is er een heus 
bijenhotel in elkaar geklust.  

Lochems speciaalbier 
Dit is het tweede jaar dat het biermerk 
Hooiplukkers lekkere speciaalbieren heeft 
laten brouwen. De drie speciale bieren - 
Weizen uut den Oost, Triple Mountains en 
Berkels Bitterfris - zijn exclusief voor ons 
gebrouwen. Elk jaar wordt er een lokaal 
goed doel gezocht om de opbrengst van de 
verkoop aan te doneren. Het idee om dit jaar 
het bedrag te doneren aan LochemEnergie 
Helpt komt van Michiel Stadhouders. “Ik zag 
het bord hier vlakbij Café Bousema staan 
over energiearmoede. Wij zien natuurlijk 
ook in het nieuws en om ons heen dat de 
gasprijzen enorm gestegen zijn en voor 
veel mensen deze rekeningen niet meer te 
betalen zijn. En zo is het balletje eigenlijk gaan 
rollen.” Erik Smale is Tafelaar en tevens lid van 

het initiatief LochemEnergie en zo werd het 
contact tussen de twee partijen snel gelegd.  

Netwerk 
TR 105 gebruikt altijd het eigen netwerk om 
de bieren onder de aandacht te brengen. 
Echter wilde we het dit jaar breder inzetten. 
Hiervoor kwamen we uit bij Café Bousema, 
die sinds eind 2021 een eigen bierwinkel heeft 
bij zijn café. Eigenaar Peter Karssenberg 
zag deze samenwerking meteen zitten. 
“In de coronaperiode had ik veel tijd over 
en bier heeft altijd al mijn interesse gehad. 
Zo ontstond het idee om een bierwinkel te 
beginnen in mijn café.” In de bierwinkel van 
Bousema vind je allemaal bijzondere bieren 
die je niet in de supermarkt kunt kopen. Daar 
past het merk Hooiplukkers dus prachtig 
tussen. Het goede doel om mensen te helpen 
bij een onbetaalbare energierekening gaat 
Peter ook aan het hart. “Ik heb zelf ook 
mogen ervaren wat het met je doet als de 
energierekening ineens enorm stijgt. Daar 
hebben wij hier met het café ook mee te 
maken.” De eerste bieren werden verkocht 
op een algemene ledenvergadering van 
LochemEnergie. Hier bleek de vraag zo groot 
dat de mannen nadien nog drie avonden 
druk waren met het nabezorgen van de 
bestellingen. De resterende voorraad werd 
onder andere verkocht vanuit de bierwinkel 
alsook in de kerstpakketten die Bousema voor 
de lokale ondernemers mocht verzorgen. “Bij 
elke losse verkoop of kerstpakket vertelden 
we het verhaal achter de speciaalbieren.” 
Mocht je nog mee willen helpen aan het 
goede doel en genieten van een lekker biertje, 
er is nog een laatste voorraadje beschikbaar 
bij Bierwinkel Bousema.  

Energierekening onbetaalbaar 
LochemEnergie is een initiatief van inwoners 
van de gemeente Lochem die samen hun 
gemeente willen verduurzamen. De stijging 
van de energielasten heeft de gemeente 
Lochem doen besluiten met LochemEnergie 
een project op te zetten om mensen gratis 

hulp te bieden. Er zijn naar schatting 1.300 
tot 1.400 mensen die in de problemen 
komen door de hoge energie rekening. Het 
project ‘Energierekening onbetaalbaar’ van 
de Gemeente Lochem en LochemEnergie 
loopt nu bijna een jaar en heeft ruim 400 
huishoudens geholpen.  
 
Inwoners die klem zitten en niet in aanmerking 
komen voor ondersteuning door dit project 
kunnen terecht bij de stichting LochemEnergie 
Helpt. “Het fenomeen energie-armoede 
bestaat nog maar een jaar, maar het is 
heel bijzonder dat we dit kennen in een 
land als Nederland,” aldus Bob Duindam. 
“Veel mensen die te maken hebben met een 
onbetaalbare energierekening belanden 
tussen wal en schip en krijgen hierdoor niet 
de hulp die ze nodig hebben.” De stichting 
helpt deze mensen, die hun rekening echt niet 
meer kunnen betalen, door de investering 
in het verduurzamen van de woning te 
betalen. De bewoner betaalt de investering 
weer terug met de opbrengst vanuit de 
de energiebesparing die het oplevert. De 
opbrengst van de energiebesparing is altijd 
hoger dan kosten van de terugbetaling, dat 
is een essentieel onderdeel. Door middel 
van verschillende acties is al ruim € 7.000,- 
opgehaald en daar komt door de bieractie nu 
€ 3.000,- bij. LochemEnergie Helpt reageerde: 
“Het is zo leuk dat de jongens uit de regio dit 
soort acties oppakken en wij zijn dan ook erg 
blij met deze bijdrage.” Inmiddels is de eerste 
woning nu voorzien van nieuwe zonnepanelen. 
De stichting begint net en is nog druk bezig 
met alle formaliteiten, het opzetten van 
fondsenwerving en bekendmaking van haar 
initiatief onder inwoners van Lochem. 

LochemEnergie heeft dus ook een oproep 
aan iedereen in de gemeente Lochem. Heb 
je ideeën of wil je helpen om het initiatief en 
de actie ‘Energierekening onbetaalbaar’ nog 
bekender te maken? Neem dan contact op 
met secretaris@lochemenergiehelpt.nl. 
Bron: Lokaal Lochem 
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EERSTE EDITIE

Let's gravel!
25 MAART ZOU HET DAN GEBEUREN, DE ALLEREERSTE EDITIE VAN LET’S GRAVEL 
GEORGANISEERD DOOR TAFELRONDE 92 VEENENDAAL. EEN NIEUW SPORTIEF 
EVENEMENT WAARMEE WE STICHTING ALS NEDERLAND ALS GOED DOEL 
ONDERSTEUNEN DOOR DEELNEMERS OVER DE PRACHTIGE NATUUR VAN DE 
UTRECHTSE HEUVELRUG TE LATEN CROSSEN MET EEN FIETS DIE NET GEEN RACEFIETS 
IS, MAAR OOK NET GEEN MOUNTAINBIKE: DE GRAVEL BIKE. 

Dit segment fietsen is steeds populairder geworden in de afgelopen jaren, maar op één van 
de mooiste stukjes natuur van Nederland bestond nog geen tocht zoals deze! Let’s Gravel 
is een ode aan het Let de Stigter pad dat de deelnemers voert langs bossen, heidevelden, 
grafheuvels, kastelen, zandverstuivingen, vennen, uiterwaarden met rivier en vergezichten. 
In het midden is de route wat heuvelachtig en het is uniek dat stuwwal en rivierdal zo dicht bij 
elkaar liggen. Alles bij elkaar maakt het Let de Stigterpad een bijzondere fietsroute.  

Tot zover de theorie... in de week naar aanloop van het evenement waren er veel strakke 
fietskoppies te zien, continu Buienradar checken, wordt het überhaupt wel droog? Het leek 
erop dat het bij een paar kleine buitjes zou blijven dus iedereen had er zin in. 

Bij de start van het opbouwen begon de eerste bui al en die bleef toch net wat langer 
hangen dan we hadden gehoopt. Als organisatie was onze taak vooral geworden om de 
deelnemers moed in te praten en ze voor ogen te houden waar ze het allemaal voor zouden 
doen: een heerlijke hamburger met speciaalbier bij terugkomst! Die moed hebben ze nodig 
gehad, man man, wat een epische tocht is het geworden. De meeste deelnemers kwamen 
onherkenbaar, uitgeput en uitgemergeld terug. Onze locatie was het prachtige, in de bossen 
verscholen, Residence Rhenen. Ook zij hebben voor het eerst geproefd hoe het is om een 
hongerige, dorstige, en besmeurde horde fietsers over de vloer te hebben, nogmaals excuus 
voor de rommel, maar gelukkig hebben we alles netjes in oude staat terug kunnen poetsen!  

Het mooie was dat we eigenlijk alleen maar blije gezichten hebben gezien na afloop, voldane 
deelnemers die onwijs enthousiast waren, en vooral hoopten dat ze volgend jaar weer mee 
konden doen. Dus dat gaan we doen, op naar Let’s Gravel 2024! 

Yours in Table, 

Rick Geijtenbeek 
Tafelronde 92 Veenendaal 
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UITBREIDINGSCOMMISSIE

UPDATE #8
Ledenaantallen

WEET JOU TAFEL OOK NIET WAT PLAF IS OF VINDEN JULLIE 
HET SPANNEND OM EEN ‘VREEMDE’ UIT TE NODIGEN, LEES DAN 
ONDERSTAAND ARTIKEL! 

PLAF-update 
In de laatste weken van het jaar 2023 heeft de UC nog even gas 
gegeven (hop hop gas er op). 

Zo zijn er diverse PLAF’s nagebeld met de vraag wat de status is bij 
de lokale Tafelbesturen. Jij kunt andere Tafels helpen met nieuwe 
leden. Ken je iemand in een andere omgeving die naar 
jouw mening een goede Tafelaar kan worden, kom in actie 
en meld deze potentiële Tafelaar aan via de QR-code. 

Tabler.World 
Tabler.World (https://nl.roundtable.world/nl/) is nagelopen op 
volledigheid en correctheid. 

Tafels < 10 leden 
Naar Tafelbesturen met minder dan 10 leden is een email gestuurd. 
Dit lage aantal leden kan meerdere oorzaken hebben, zoals: 
De gegevens in T.W. kloppen niet; 
Nieuwe Tafelaars zijn nog niet aangemeld in T.W.; Lastig om nieuwe 
leden te vinden, dus helaas klopt het aantal in T.W. 

Hierbij is er aangeboden om, net als de Districtvoorzitter, graag 
langs te komen om van gedachten te wisselen en daar waar nodig 
te ondersteunen. Van de 34 Tafels met minder dan 10 leden hebben 
er 32 positief gereageerd. Bij de meeste Tafels stond het aanbrengen 
van nieuwe leden op de agenda of was de administratie nog niet 
bijgewerkt. De UC deelde de meest concrete tips per e-mail, zodat 
de Tafel direct aan de slag kon. Ook zijn er diverse Tafelbezoeken 
ingepland, waarbij wij als UC de Tafels actief kunnen gaan 
ondersteunen bij het vinden van nieuwe leden.  

Tips & Tricks 
De concrete tips welke de UC gedeeld heeft met de Tafels om 
nieuwe leden te werven zijn:  

Jaarlijkse meeting met oud-Tafelaars (Nieuwjaarsborrel) en die 
leden actief om input te vragen voor nieuwe leden; 

Bezoeken van naast gelegen Tafels voor tips en ideeën. Mogelijk 
weten zij iemand die jullie nog niet direct kennen; 

Bezoeken van de Benjaminsborrel en Districtsborrrel in het district; 

Bezoeken van Halfjaarlijkse en AGM (tips en ideeën uitwisselen met 
anderen. Dit jaar in Wageningen/Veenendaal); 

Denk ook aan andere etnische achtergronden en beroepen 
(hovenier/taxichauffeur/notaris/ makelaar/horeca/ kapper/
politie/docent). 

Ga naar een netwerkevent in je omgeving. 

Benader serviceclubs zoals Rotary, Lions, Kiwanis … wellicht hebben 
zij een zoon die interesse heeft. 

Stand van zaken 
Tijdens de AGM 2022 hadden we 2.600 leden. Vandaag de dag 
zitten we op 2.939 leden. We hebben er dus met jullie hulp dit jaar 
al 339 leden erbij gekregen. Het zou fantastisch zijn als wij dit ruim 
gaan overtreffen in het jaar 2023 - 2024. 
 
Yours in Table, 

Mark Meijer, Joost van Velzen, Jule Gosschalk, Ben Kin, Harmen 
Boot, Erik ten Vergert, Pim Klerx, Rutger van Dam
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VNG Vrijwilligerspolis 
KEN JE DIE MOP VAN DIE TAFEL DIE GEEN VERENIGING 
OF STICHTING WAS MAAR OOK NIETS HAD VERZEKERD? 
Je leest het goed. Deze Tafels bestaan en het lokale bestuur is dan 
privé aansprakelijk. Daarom wederom de oproep om dit te gaan 
regelen. Uiteraard zal het nieuwe lokale bestuur dit oppakken, 
waarna het weer wordt vergeten… maar wist je dat jou gemeente 
dit eigenlijk wel voor je heeft geregeld via een collectieve VNG 
Vrijwilligerspolis (bijv. Centraal beheer)? 

De gemeente heeft namelijk een collectieve VNG Vrijwilligerspolis 
lopen. Als organisatie hoef je je hier niet voor aan te melden. Als 
er schade is kun je dat via de gemeente melden met onderstaand 
formulier. 

Het gaat hier overigens altijd om een secundaire dekking. 
Dat wil zeggen dat er in het geval van schade eerst gekeken wordt 
of de schade op een andere verzekering is te verhalen. Is dat niet 
het geval, dan komt de vrijwilligersverzekering in beeld. Goed om te 
weten. Onder deze vrijwilligersverzekering valt: 
- Aansprakelijkheid van de vrijwilligers; 
- Aansprakelijkheid van de organisatie; 
- Bestuurdersaansprakelijkheid; 
- Ongevallen; 
- Persoonlijke eigendommen; 
- Rechtsbijstand. 

Maar niet alle risico’s zijn verzekerd met de VNG 
Vrijwilligersverzekering. Zoals de aansprakelijkheid voor het gebouw 
of werkgeversaansprakelijkheid. Denk aan: 

- een dakpan die van een gebouw valt, bovenop het hoofd van een  
   bezoeker; 
- een bezoeker die in de kantine van de kapotte barkruk valt; 
- vast personeel in dienst van de organisatie. 

Speciaal voor deze risico’s biedt VNG een verzekeringspakket voor 
verenigingen en stichtingen. 

Zie onderstaande linkjes of scan de bijbehorende QR-code: 
Brochure-VNG-Vrijwilligersverzekering.pdf (klikvrijwilligers.nl) 

https://www.centraalbeheer.nl/zakelijk/
bedrijfsverzekeringen/vrijwilligersverzekering/voorwaarden 

https://www.centraalbeheer.nl/-/media/files/zakelijk/
vrijwilligersverzekering/schade-aangifteformulier-vng-
vrijwilligerspolis.pdf 

Het is raadzaam om de bijgevoegde voorwaarden goed langs 
jullie situatie te leggen en/of eventueel advies te vragen aan een 
onafhankelijke deskundige partij (mochten er toch nog twijfels 
bestaan). In de meeste gevallen zal de VNG-verzekering gewoon 
volstaan. 

Yours in Table, 

Joost van Velzen 
TR 56 Vlaardingen 

GOED VERZEKERD
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UITNODIGING VOOR 
CHARTER EVENEMENT 

27-MEI 

WIJ ZIJN IN OPRICHTING! 
Na ruim 1,5 jaar hard werken om een lokale groep te krijgen van gemotiveerde en 
enthousiaste heren samen zijn we heel verheugd om officieel lid te worden van de 
internationale Round Table-organisatie als de 202e tafel in Nederland. 

Ons charterproces bevindt zich momenteel in de laatste fase en op 27 mei, na de 
officiële ceremonie, zal Tafelronde 202 Amsterdam de nieuwste toevoeging aan het 
Tafelronde-netwerk zijn. 

Om dit speciale moment te vieren, nodigen we jullie graag allemaal uit in Amsterdam 
voor deze gedenkwaardige ceremonie. Laten we dit moment niet alleen aangrijpen 
om de steeds groter wordende Tafelronde te vieren, maar ook om (opnieuw) in 
contact te komen met mede-Tafelaars van over de hele wereld en maak daarbij 
nieuwe vrienden. 

De gekozen locatie is Park-Zuid, bekend als tv-studio van onder andere Wie is de 
Mol? en WNL op Zondag. Direct gelegen aan het Vondelpark, centraal in Amsterdam, 
met een prachtig ruim terras op het zuiden, perfect passend bij de ‘roots’ van 
Tafelronde 202. Er is een weekendvullend programma samengesteld. Na afloop 
van de ceremonie kan er een glas genuttigd worden op het bordes, waarna er een 
veiling zal plaatsvinden onder leiding van niemand minder dan Kim Holland, een 
van Nederlands bekendste actrices. Een zittend diner wordt verzorgd door het team 
van Park-Zuid. Na afloop is er livemuziek op het feest. Er is de hele dag een open bar, 
van 16.30 – 01.00 uur en rond middernacht wordt er een klein hapje geserveerd. 

Meer details vindt u hieronder. We heten jullie allemaal van harte welkom op 27 mei! 

Wij kijken ernaar vooruit u allen te mogen verwelkomen. 

Bestel nu je tickets: www.roundtable.nl/charter
Tafelronde 202 i.o.

CHARTER TAFELRONDE 202 I.O.



SCAN VOOR DE ACTUELE INTERNATIONALE KALENDER DE QR CODE OF KIJK OP 

WWW.ROUNDTABLE.NL/INTERNATIONAAL 

32 / Round Table Magazine



Kunstbewaren.nl is onderdeel van:
Kunstbewaren.nl
Remmerden 121
3911 TZ  Rhenen

0318 555 222 
info@kunstbewaren.nl
www.kunstbewaren.nl

Kunst bewaren?
Beveiligde en geklimatiseerde opslag voor kunstwerken en cultureel erfgoed

 + 24/7 professioneel beveiligde opslagruimte

 + Geconditioneerde kluiskamers met schilderijrekken

 + Beveiligd en discreet transport

HÉT ADRES VOOR AL UW RONDE TAFEL PRODUCTEN!

Betaalbaar genieten van bijzondere auto’s

Met het membership van 
MyCarClub kunt u flexibel 
rijden in bijzondere sportauto’s 
met een select aantal leden. 
Beleef mooie momenten 
met uw zakenrelaties, 
medewerkers, kinderen of 
vrienden. Geen bezit, geen 
zorgen, geen onderhoud, 
alleen betaalbaar genieten.  
U bepaalt zelf hoe vaak u rijdt, 
u zit nergens aan vast!

Contact 
06-53346401 of 
mvandenbrink@mycarclub.nl  
www.mycarclub.nl

zakelijk en privé membership
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Pubquiz voor 
Voedselbank West-Friesland 

Den Haag gaat 
voor vers

ZATERDAG 11 FEBRUARI J.L. ZAT BIJ FC MEDEMBLIK DE KANTINE VOL MET ENTHOUSIASTE 
DEELNEMERS AAN ALWEER DE 5E EDITIE VAN DE PUBQUIZ VAN TAFELRONDE 130 
DRECHTERLAND. NA ENKELE RUSTIGERE JAREN, WAARIN DE QUIZ OOK EENMAAL ONLINE 
WERD GEHOUDEN, WAS HET NU WEER OUDERWETS GEZELLIG ‘LIVE’ QUIZZEN.
Deelnemers waren voor de gelegenheid verkleed. De avond stond in het teken van de 
goede doelen Voedselbank West-Friesland en het schoolproject Streetwise in Malawi. 
Voor de Voedselbank West-Friesland is dankzij de deelnemers en sponsoren van de quiz 
uiteindelijk een bedrag van € 2500,- bij elkaar gebracht. 
De cheque werd namens de Voedselbank dankbaar in 
ontvangst genomen door de heer Jan van Holten. De 
Voedselbank West-Friesland helpt wekelijks zo’n 150 
gezinnen die onvoldoende besteedbaar inkomen hebben 
om aan gezonde maaltijden te komen. 

Voor meer infomatie, zie www.voedselbankwf.nl en  
www.rt130.nl 

Yours in Table, 

Rens Kooijman  
TR 130 Drechterland Fotobijschrift: Jan van Holten ontvangt namens Voedselbank West-Friesland de cheque uit 

handen van Jaap Bakker van Tafelronde Drechterland 

VELE HAAGSE GEZINNEN HEBBEN HET STEEDS MOEILIJKER OM ROND 
TE KOMEN EN DE DRUK OP DE VOEDSELBANKEN IN DE HOFSTAD NEEMT 
ENORM TOE. MET NAME DE AANVOER VAN VERSE GROENTE EN FRUIT BIJ DE 
VOEDSELBANKEN IS EEN ACUUT PROBLEEM.

Nu er door de gestegen energieprijzen minder wordt geteeld, schieten prijzen 
van groente en fruit omhoog en vinden minder verse producten hun weg naar 
de voedselbank. 
De Haagse Tafelronde 77 heeft daarom een actie opgetuigd om het komende 
half jaar de Haagse voedselbanken te ondersteunen in de aanvoer van 
deze noodzakelijke verse producten. Met financiële steun van Tafelaars en 
Oud-Tafelaars en met dank aan onze Tafelaar Joey, die eigenaar is van een 
prachtige groente- en fruitwinkel in het Haagse, wordt nu geregeld een lading 
verse groente en fruit afgeleverd bij de Haagse voedselbanken voor hen die het 
zo hard nodig hebben. 

Yours in Table, 

Lars Gerding 
Tafelronde 77 Den Haag 
Voorzitter 

TR 130 DRECHTERLAND 

TR 77 DEN HAAG



LEGO OF MODELTREINEN KOPEN?

 
G

ratis verzending binnen N
ederland

w
w

w
.jbftoysandtrains.com

ZOEK NIET VERDER! WIJ BIEDEN EEN UITGEBREID ASSORTIMENT NIEUWE EN VINTAGE
LEGO EN MODELTREINEN AAN, PLUS HET COMPLETE ASSORTIMENT VAN LIGHT MY
BRICKS.

BESTEL OP ONZE WEBSITE MET DE CODE TAFEL2023 EN ONTVANG GRATIS VERZENDING
BINNEN NEDERLAND!

Wij doneren 5% van de omzet
met code TAFEL2023 aan

Stichting Twentse
Waterpompen!

 
https://stwc.nl/

The Dutch AGM
Curaçao

19 - 20 - 21 July 2024
Save The Date
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TR 73 Oss goes 
South Africa

TOEN PAUL DIPPENAAR VAN BROEDER-TAFEL RT273 AUGRABIES 
IN 2019 IN OSS WAS, NODIGDE HIJ ONS UIT OM ZIJN TAFEL IN 
ZUID-AFRIKA EENS TE BEZOEKEN. WEL MET DE KANTTEKENING 
DAT DIE ZICH IN THE MIDDLE OF FUCKING NOWHERE BEVOND… 
DESONDANKS ZEIDEN WE VOLMONDIG JA. HELAAS GOOIDE COVID 
ROET IN HET ETEN VOOR EEN AVONTUUR OP KORTE TERMIJN. 
Tot 2023 dan. In een bestuursjaar met het thema ‘Grensoverschrijdend’ 
wilden we de banden met onze internationale Tafels aanhalen en dus 
ook vaker de grens over. Zo bezochten we onze Numbersmeeting 
(ook wel Euromeeting) in Bornem (België) en waren we na afloop 
zó enthousiast dat we besloten om de organisatie van Euromeeting 
2023 naar Oss toe te trekken. Verder bezochten we onze collega-
Tafels in Gütersloh (Duitsland) én Pontadera (Italië). Dit jaar was dus 
bij uitstek het moment om óók onze belofte aan Paul na te komen.  

Fantastisch programma 
Met maar liefst tien Osse Tafelaars (de helft van onze Tafel) vlogen 
we op 25 januari naar Kaapstad, om een kleine vier uur later via 
een binnenlandse vlucht naar Upington te reizen. Daar werden we 
hartelijk ontvangen door Johan, Tinus en Paul van RT273 Augrabies. 
Speciaal voor ons hadden ze een fantastisch programma in elkaar 
gezet met onder andere een ontbijt aan de rivier, een wijnproeverij, 
een rondleiding bij een gin distillery, een bezoek aan de Augrabies 
Falls en natuurlijk een traditionele Zuid-Afrikaanse braai in hun 
heuse clubhuis. Het blijft ongelofelijk hoe snel je je thuis kunt voelen 
bij mede-Tafelaars aan de andere kant van de wereld! 
Vrienden voor het leven 

Na een heftige nacht (details kunnen we hier helaas niet delen) met 
weinig nachtrust, stapten we in de auto voor een rit van 700 kilometer 
van Augrabies naar Paternoster. Daar bezochten we ’s avonds nóg 
een Tafel, namelijk die van Saldana Bay. Na een wat onwennige start 
in dit rustige vissersdorpje werden we ook hier vol enthousiasme 
ontvangen en maakten we weer vrienden voor het leven. Met als 
één van de hoogtepunten een voorzitter die op traditionele (maar 
pijnlijke) Zuid-Afrikaanse wijze tot Buffalo werd geslagen. 

Wijnhuis Delheim 
Na twee heftige nachten waren we wel toe aan wat ontspanning. 
De volgende dag stond dan ook in het teken van wijn. Niet zomaar 
wijn, maar de hoogstaande wijn van Wijnhuis Delheim. Eén van onze 
Tafelaars importeert die al jaren en ons bezoek viel samen met 
het jaarlijkse oogstfeest. Nadat we zelf druiven geplukt en geperst 
hadden, genoten we van een heerlijke lunch met een uitzicht op de 
Tafelberg. Extra hoogtepunt: we sloten de middag af met een award 
voor het best verklede team. 

Tafelberg 
De volgende ochtend ging de wekker om 4.30 uur. Een Tafelbezoek 
aan Zuid-Afrika kan immers niet zonder de beklimming van de 
Tafelberg. Het plan was om rond zonsopgang op de top van de berg 
te arriveren. Door het slechte weer (en de minstens net zo slechte 
conditie van sommige Tafelaars) lukte dat niet. Uiteindelijk bereikten 
we via twee verschillende routes allemaal toch de top van deze 
iconische berg.   

SFEERVERSLAG
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Steenberg 
Na een uitgebreide en welverdiende lunch trokken we die middag 
naar één van de bekendste Zuid-Afrikaanse wijnhuizen: Steenberg. 
We kregen een rondleiding door de fabriek en de kelders. De 
dag werd afgesloten met een verrukkelijke proeverij en een diner. 
Opnieuw een onvergetelijke ervaring!  

Lionshead 
Op de één-na-laatste dag van onze reis hebben we ‘s ochtends 
Kaapstad verkend op e-bikes via een geweldige route langs de kust. 
Na de lunch was het opnieuw tijd om actief te worden en hebben 
we ook nog de Lionshead beklommen, een berg die uitkijkt op de 
Tafelberg en ook een fabelachtig uitzicht over Kaapstad biedt. Na 
een laatste onvergetelijke stapavond (ook hierover kunnen we 
helaas geen details delen) in Kaapstad was het de volgende dag 
alweer tijd voor de laatste dag. 

Onvergetelijke reis 
’s Ochtends zijn we gaan kajakken op zee en hebben we Pinguïn 
Beach vanuit het water bekeken. Om vervolgens ook nog even Kaap 
de Goede Hoop te bezoeken. We sloten de trip af bij een goede vriend 
van één van onze Tafelaars met (hoe kan het ook anders): een braai! 
’s Avonds zakten we moe maar voldaan in onze vliegtuigstoelen. 
Een onvergetelijke Tafelreis die nog maar eens heeft bewezen dat 
internationaal Tafelen één van de allermooiste onderdelen van je 
actieve Tafelleven kan zijn!  
  
Yours in Table,  

Maarten Luijk 
Voorzitter Tafelronde 73 Oss 
 
Laurens Metternich 
IRO Tafelronde 73 Oss  
 



€ 42.500,- voor 
Stichting Quiet

HET CENTRAAL PLANBUREAU DEELDE 
BEGIN MAART EEN SCHATTING DAT 
ALS DE LAAGSTE INKOMENS HET IN 
2024 MOETEN STELLEN ZONDER DE 
TIJDELIJKE TOESLAGEN (ZOALS BIJ-
VOORBEELD DIE VOOR ENERGIE)
VEEL NEDERLANDERS IN ARMOEDE 
BELANDEN. VOLGEND JAAR ZITTEN 
995.000 NEDERLANDERS, ONDER WIE 
VEEL KINDEREN, ONDER DE ARMOEDE-
GRENS. 
Het is exact voor deze reden dat Tafelronde 
58 ’s-Hertogenbosch al in het voorjaar van 
2022 besloot om het jaarlijkse benefietdiner 
te koppelen aan kinderen in armoede. 
Er werd een doel gezocht waaraan de 
Tafelvergadering drie criteria verbond: 
ten eerste moest de organisatie lokaal 
actief zijn, ten tweede moest 100% van de 
opbrengst ten gunste komen aan kinderen 
die door gebrek aan financiële middelen 
niet mee kunnen doen aan de maatschappij 
en ten derde moest de bijdrage vanuit de 
Tafelronde substantieel impact maken, een 
substantiële toevoeging zijn op de begroting 
van de organisatie.  

Wij zijn dan ook verheugd in Quiet een 
organisatie te hebben mogen vinden welke 
aan deze drie criteria voldoet. Quiet Den 
Bosch verbindt members, sponsoren en 
supporters in de regio. Samen armoede 
verzachten door elkaar te versterken. 
Quiet gelooft dat een samenleving steviger, 
gezonder en rijker wordt als we zorgen 
dat iedereen meetelt, ertoe doet. Dat geeft 
eigenwaarde en daardoor kracht om te 
leven in plaats van te overleven. Quiet werft 
lokale sponsors om de members om beurten 
iets aan te bieden wat zij normaal gesproken 
niet kunnen betalen: van een tweedehands 
fiets tot een knipbeurt, van een kinderfeestje 
voor het eerst sinds jaren tot kaartjes voor 

een voorstelling of voetbalwedstrijd. De 
bijdrage van de Tafelronde is een zeer 
significante aanvulling op de mogelijkheden 
die Quiet kan aanbieden. 
Op zaterdag 4 maart 2023 mochten we 
samen met onze partners Noble Kitchen 
en de Bossche Wijnkopers 80 gasten 
verwelkomen op onze benefietavond bij 
Noble Kitchen in Cromvoirt. Dit was de 
derde editie van het event in huidige vorm. 
De opbrengsten van de couverts, de veiling 
en loterij komen rechtstreeks ten goede aan 
kinderen in armoede in ’s-Hertogenbosch. 

De avond kende een prachtige line up van 
sprekers. Beginnend met de wethouder van 
onder meer Armoede en Schulden van de 
gemeente ’s-Hertogenbosch, Marianne van 
der Sloot, die de aanwezigen informeerde 
over het aantal gezinnen in armoede in onze 
gemeente en de regelingen die het Rijk en de 
Gemeente aanbieden. Daarna sprak Geertje 
Cousin, voorzitter van Quiet Community 
Den Bosch de aanwezigen toe met een 
toelichting over de organisatie en gaf een 
aantal weetjes prijs; voor welk bedrag er 
een kinderfeestje gevierd kan worden, wat 
een bijdrage is voor voetbalkleding of een 
sportabonnement. 

Dankbaar zijn we voor onze sponsoren die 
ervoor zorgden dat zowel de loterij als de 
veiling zeer mooie items kenden. Van een 
advertentie op de achterzijde van het FD, 
een week gebruik van een vakantiehuis, 
sprekers die normaal niet te boeken zijn, een 
collier van Gassan, VIP-treatment bij een 
concert van Guus Meeuwis, growth hacking 
workshop, fotoreportage voor professionele 
social mediafoto’s voor een team, tot een 
vlucht boven de stad. Allemaal items die één 
voor één via het netwerk van de Tafelaars 
zijn geregeld. Veelal om niet, voor dit 

mooie doel. Dankbaar zijn we ook voor alle 
aanwezigen, die royaal loterijloten gekocht 
hebben en royaal geboden hebben op de 
veilingitems. Ook hier maakt het netwerk 
van de Tafelaars het verschil, gasten die 
bereid waren om het goede doel een ruim 
hart te geven. 

Dankbaar zijn we ook naar onze partners 
Noble Kitchen en de Bossche Wijnkopers die 
voor het derde jaar op rij in een ruimte van 
de fantastische sterrenzaak in Cromvoirt een 
prachtig diner met bijpassende wijnen de 
revue hebben laten passeren. De Tafelaars 
hebben uiteraard ervoor gezorgd dat het de 
gasten aan niets ontbrak. 

Dankbaar zijn we vooral ook te beseffen 
in welke omgeving we zelf mogen leven. 
Dat we elkaar vinden binnen de Tafelronde, 
ontmoeten, ontplooien en verbinden en 
dat we iets voor de gemeenschap mogen 
beteken.  

Uiteindelijk heeft deze benefietavond  
€ 42.500,- opgebracht voor Stichting Quiet 
Den Bosch. Trots zijn we op dit resultaat! Het 
heeft onze, en ook de verwachtingen van 
Quiet, ver overtroffen. Op naar het komende 
benefietevent!  

Yours in Table 

Ivo van den Boom 
Tafelronde 58 ’s-Hertogenbosch 

Meer informatie over Quiet vindt 
u op www.quiet.nl | Quiet is een 
landelijke organisatie die zich inzet 
voor mensen in armoedesituaties 
in Nederland. Quiet kent 
communities in verschillende 
regio’s in Nederland. 

MILJOEN NEDERLANDERS ONDER ARMOEDEGRENS IN 2024
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KETEL 1 stelt voor elke tafel een KETEL 1 
bar beschikbaar. Met onze barren vergroot 
je de omzet waardoor we meer kunnen 
doneren aan servicedoelen. Win win!

Voor meer infor- 
matie stuur je een 

mailtje naar 
info@ketel1.nl t.a.v. 

Michel Meenderman

OP ELK TAFEL 
EVENT?



Charter 
Tafel Texel

203

Save the date

7 & 8 oktober 2023
Eindelijk een landelijke Tafel-activiteit waar je ook je vrouw, kinderen en 

Labrador mee naartoe kunt nemen. Op Texel zal in het eerste weekend van 

oktober namelijk Tafel 203 gecharterd worden. En daar wil je bij zijn.

Een knalfeest, lekker korte plechtigheden, niet te duur, prima eten, 

fantastische locatie, wadlopen, oesters jagen en eten en - voor wie durft - 

ook parachutespringen en met Cessna’s vliegen. Je kunt het dit weekeinde zo 

mooi maken als je wilt of durft. Vrouw en kids zullen je Tafelaarschap opeens 

door heel andere ogen zien en je dankbaar zijn voor je lidmaatschap.

Of je maakt er een weekend met je Tafel van
Is je Tafel nog op zoek naar een mooie weekendactiviteit? Haak dan bij de 

Charter aan voor de onderdelen waar jullie bij willen zijn en doe verder je 

eigen ding op het eiland. Het is Texel, daar kan bijna alles. Vooral bij een 

Tafelevenement.

Zodra er meer informatie beschikbaar is, wordt dit gedeeld via de 

NTR-nieuwsbrief, via TafelrondeTexel.nl en onze Facebookpagina 

(zie de QR-code). Tot die tijd: zet het vast thuis én bij je eigen Tafel 

op de agenda, want deze wil je niet missen.

Texel heeft er zin in!
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Woerden. De financiële huishouding klopt. We zitten 
nog in de financiële afwikkeling van de afgelopen AGM in 
Woerden. Hierover later meer. Goedkeuren wijzigingen 
declaratiereglement: De Penningmeester: Het huidige 
declaratiereglement heeft wat vaagheden met discussie. 
Wie heeft alles gelezen? Dat zijn er zeker een stuk of 20. Zijn 
er vragen en of opmerkingen zijn er niet. Ik wil overgaan op 
stemming. Ben je voor steek dan de stemkaart omhoog. 
De Sergeants tellen de stemmen. Meer dan 50% is voor het 
invoeren van het nieuwe declaratie reglement. Er zijn 32 
stemmen voor en 5 stemmen tegen ten opzichte van de 37 
stemgerechtigde aanwezigen. 

De President: Bij deze is het nieuwe declaratie reglement 
van kracht. De Voorzittershamer klinkt. De Penningmeester: 
Afgelopen juni hebben we AGM gevierd in Woerden. Op de 
vrijdag waren er 155 gasten, tijdens de AGM 255 en tijdens 
het lustrumfeest waren er 268 aanwezigen. Er waren er 
op een gegeven moment zelfs meer dan 300 op hetzelfde 
tijdstip aanwezig. De animo was fantastisch. Een mooi 
succes. Aan de andere kant is door Corona de kosten op 
hetzelfde niveau houden niet te doen. Er is € 4800,- meer 
uitgegeven dan begroot. Dit heeft te maken met: Meer 
bezoekers op de AGM (55) en hogere verteeruitgaven, 
extra kosten welke voor het gala zijn gemaakt en niet 
waren begroot, er is minder merchandise verkocht dan 
verwacht, er is een begrotingsfout gemaakt m.b.t. de 
hotelovernachtingen EXA-regeling en er zijn enkele dubbele 
kosten gemaakt i.v.m. annulering AGM 2021 (covid-19).Het 
is te verklaren. Goed nieuws is wel dat er 4 minder algemene 
kosten gemaakt zijn (sponsordeals) en bezuinigingen en 
dat er meer bezoekers bij de Welcomeparty (55) waren. 
Als er vragen zijn hoor ik ze graag. De Penningmeester: 
Het potje bestemmingsreserve. We hebben het resultaat 
van de kortingsactie op de weekendtickets AGM 2022 
Woerden in kaart: Bestemmingsreserve: € 44.100 (147 x € 
300 weekendtickets) Ingeleverd: € 10.065 (42 tickets) Vrijval: 
€ 34.035 Dit bestuursjaar valt er dus € 34.000 vrij en dit 
komt in de algemene reserve. We gaan er niet mee los. Dit 
zal naar voren komen tijdens de aanstaande AGM. Er is een 
vraag uit de zaal: Komt het negatieve resultaat ten laste van 
Tafelronde Woerden? De Penningmeester: Nee. Dit komt 
ten koste van de vereniging. Er volgt weer een interactieve 
vraag. 

Nationaal PRO, Marcel Kennis: 
Marcel Kennis, Tafelend bij Tafelronde 166 Veldhoven. Ook 
dit jaar ben ik weer jullie PRO. De Pro: Ik had tijdens de AGM 
beloofd dat iedere Tafel in het land een eigen website zou 
krijgen. We hebben voor iedere Tafel een eigen website 
gemaakt. We zijn nu bezig met invullen en binnenkort 
ontvangen jullie een e-mail waarin gevraagd wordt om wat 
gegevens. Ik heb hulp gekregen van Thorsten Noack. Verder 
ben ik bezig met een animatie. Wat is Tafelen? Wij willen 
een tool geven om dat uit te leggen. Op dit moment zijn we 
de animatie aan het maken. Vacature. In juni van volgend 
jaar ga ik echt stoppen. Er is een vacature voor IT manager. 
Het gaat om het beheer van de website, beheer office 365 
en advies bij IT zaken etc., etc. Spreek mij aan of stuur een 
e-mail naar pro@ roundtable.nl als je interesse hebt. De 
PRO: Ik ben opzoek naar een fotomodel. We hebben een 
magazine wat 4 x per jaar uitkomt. Ik wil graag jullie op 
de voorkant hebben. Een Tafelevent, een kroegen tocht 
o.i.d. Stuur deze foto naar mij op. Wie weet staat deze foto 
binnenkort op de voorkant van het magazine. Er volgt een 
interactieve vraag. Er volgt binnenkort een enquête in jullie 
e-mailbox. Hierin staan diverse vragen welke wij graag in 
kaart brengen. Dit even ter informatie.

IRO, Willem Theiner: 
Tafelend bij Tafelronde 172 Uden/Veghel. Dit jaar de IRO 
van de Nederlandsche Tafelronde. Willem: Graag geef 
ik Rob Kampschöer het woord. Rob komt naar voren om 
iets toe te lichten wat hij heeft meegenomen. Ik ben in 
Noorwegen geweest en ik heb Timo meegekregen hij 
reist samen met zijn broertje over de wereld. Tot aan de 
World Meeting in 2023 hij gaat waarschijnlijk ook geveild 
worden. In Hammerfest was het geweldig. Ik heb daar 
ook weer vrienden gemaakt. Ik kan het iedereen aanraden. 
Nottingham was ook heel gaaf. Ga het doen. Het is super 
tof. IRO: Rob dank je wel. Leuk om te zien dat er veel groene 
kaartjes in het publiek te zien waren. Ik weet zeker dat jullie 

mooie ervaringen hebben. Terug kijkend op een half jaar 
IRO zijn. Willem deelt wat anekdotes. Afgelopen half jaar 
hebben we mooie dingen meegemaakt. Er was tijdens 
de World Meeting een motie door ons ingebracht over de 
leeftijdsgrens. Deze is niet aangenomen. Jule en Ben zijn 
geïnstalleerd als RTI boardmembers. Bij de CEETM waren 
we met meer dan 50 Nederlanders naar Nottingham. De 
12 Benjamins waren mee. Uit ieder District één Benjamin. 
De Rocket Fuel coin is voor Marcel Fermont. We hebben 
een onofficiële Tabler Events website om events te zien 
en te volgen. Deze website is niet van de RTI. Er is ook een 
internationale appgroep. De internationale agenda: India 
AGM (Ranchi) 15-12-2022 - 17-12-2022 met NL pretour 
vooraf! 5 RTI Half Year Meeting. Tallinn, Estonia 01-03-2023 
- 05-03-2023 Belgium AGM. Leuven, Belgium 22-04-2023 
RTI World Meeting. Cape Town, South Africa 06-09-2023 - 
10-09-2023 Anne: We hadden aanvankelijk Ronnie Degen 
uitgenodigd hij kon toch niet. Ronnie is geïnterviewd en 
dit gefilmde interview duurt ongeveer 5 minuten en kan 
gebruikt worden als korte pauze. De vergadering wordt 
hervat.

9. Berichten uit de Districten 
Sjoerd: Thorsten Noack, Districtsvoorzitter van District IX, 
zal iets vertellen uit zijn District. Thorsten: Ik ben Thorsten 
en van oorsprong Duits. Ik Tafel in Ditrict IX bij Tafelronde 
121 Den Haag en ben voorzitter van District IX. Het ging 
wat anders dan ik dacht. Het buffalo member worden ging 
met veel pijn en moed. Thorsten haalt wat anekdotes aan. 
Afgelopen periode heb ik 10 tafels bezocht, veel gedronken 
en geknuffeld. Veel Tafels hebben een andere traditie, 
kleding verschillen, manieren van uitbreiding, van elkaar 
leren en verbinden. Diverse events zijn er geweest en volgen 
er meer. Wat Henk Bruna gestart is is gelukt om het voort 
te zetten. Blijf het vieren en blijf het motto volgen…Make it 
Count. 

10. Berichten uit de Tafelronden 
Sjoerd: Carlo Hensgens, Secretaris van Tafelronde 67 
Mijnstreek, zal twee events kort toelichten. Naar de 
bioskoop gaan voor kinderen met een beperking is niet 
vanzelf sprekend. Wij hebben het georganiseerd. We doen 
het al drie jaar en houden het erin. Ook voor de derde keer 
hebben we een rally georganiseerd voor het goede doel 
Lyvia (participatie voor ouderen). 

11. Uitbreidingscommissie 
Dit punt is besproken bij het agendapunt Mededelingen 
van de Hoofdbestuursleden bij het punt VicePresident 
pagina 2 en 3. 

12. Serviceraad
Marcel Fermont en Franco Achttien vertellen iets over de 
Serviceraad. We willen The Movement onder de aandacht 
brengen. Onder The Movement vallen de doelen Movember 
(laat je snor staan voor prostaatkanker awareness), 
Plant a Tree (bestel een boom) en Bloed doneren (de 
hoeveelheid bloed kun je in bier verdienen). Movember. 
Dennis Visser heeft een groot bedrag binnen gehaald. 
De pin is uitverkocht en de opbrengst is € 1000,-. Deze 
wordt uitgereikt aan Dennis. Dennis heeft bijna € 9000,- 
opgehaald voor Movember. Hij wil het bedrag overtreffen 
van vorig jaar. Doneren kan nog. Er staat een vacature 
open bij de Serviceraad: Het gaat om een persoon die wil 
meedenken over het landelijke goede doel, een steentje 
wil bijdragen aan een betere wereld en laagdrempelig wil 
proeven aan landelijk Tafelen? Dit is je kans! Meld je via 
serviceraad@roundtable.nl [tijdbesteding 2 u/mnd]. De 
oorlog in de Oekraïne. Het is verschrikkelijk wat er gebeurd. 
Franco geeft aan dat er meer hulp nodig is. Je kunt een 
Oekraïne pin kopen. De steun blijft nodig. Er volgt en video 
van Tim de President van Tafelronde Moldavië. Er is reeds 
€ 21.000,- overhandigd voor de aanschaf van een bus voor 
dagelijks vluchtelingenvervoer. Er gaat maandelijks € 5000,- 
[RT 1 Moldavië]. Er is nog steeds veel steun nodig, dus blijf 
doneren! Koop de pin bij de serviceraad stand of online! 
Check RoundTable.nl voor meer info! Laten we het verschil 
maken.

13. Hulpfonds 
Aart: Ik heb een vraag. Wie is er voor het eerst op een 
landelijke vergadering? Ik geloof dat Tafelen lokaal begint. 

Via, via kwam ik een Districtsvoorzitter tegen en ging mee 
naar Wassenaar. Het was een bijzondere avond. Ik leerde 
allemaal bijzonder dingen. Ook in Nederland hebben we 
problemen. Daarvoor hebben we twee bijzondere fondsen 
en daar is het Hulpfonds er één van. Ik ben gevraagd 
om aan te sluiten bij het Hulpfonds en dat vond ik heel 
bijzonder. Het Hulpfonds is een Fonds en stelt zichtzelf ten 
doel dat het hulp beidt aan Tafelaars, oud-Tafelaars en een 
eventuele weduwe van Tafelaar. Dat kan financieel of een 
goed gesprek met advies en raad en daad. Er kunnen diverse 
redenen zijn waardoor deze hulp nodig is. Het Hulpfonds is 
er om de koelkast te vullen. Misschien zit je wel niet goed in 
je vel. Aart schetst zijn verhaal. De 6 schijn hoog houden is 
wat je doet in sommige situaties. Ik heb steun en het praten 
met anderen gemist in mij situatie. Onze grootste uitdaging 
is dat jullie in de zaal niet weten van ons bestaan. Bij het 
Hulpfonds werken we professioneel, snel en anoniem. Ik 
ben hier vanavond en schiet mij aan voor vragen. Ik vertel 
graag wat meer. 

14. Wezenfonds. 
Ruud: Het mooiste en belangrijkste fonds wat we hebben 
is het Wezenfonds. Het bestuur van het Wezenfonds 
wordt gevormd door Anne Joldersma, Ruud Hagen en 
Joost van Velzen. Het wezenfonds komt in actie zodra een 
actieve Tafelaar komt te overlijden. Als de betreffende 
Tafelaar een kind of meerdere kinderen heeft gaan wij, in 
overleg met de achter gebleven partner, aan alle Tafelaars 
in Nederland vragen om een donatie willen doen. De 
opbrengst zal vrijkomen zodra het kind of de kinderen 21 
jaar zijn. Ze mogen dit bedrag uitgeven aan hun persoonlijke 
ontwikkeling. Dank aan de Nederlandsche Tafelronde voor 
de jaarlijkse bijdrage. Excuses aan TR Wolvega. 40 is 40 en 
actief is actief hierna kunnen we niets voor jullie betekenen 
helaas. We moeten één lijn trekken hierin.

15. Jaarlijkse ledenvergadering 2023 
Door omstandigheden is de AGM van Veenendaal 
doorgeschoven naar 2-3-4 juni 2023. Ook Tafelronde 
Wageningen wilde dan een lustrum feestje vieren. District 
VI en District V gaan nu samen dit event organiseren. Een 
fantastische pre-tour met een euromeeting van Rotterdam 
via Amsterdam naar Texel. Vrijdag vieren we het lustrum 
van Tafelronde Wageningen. Het thema voor de AGM van 
2023 is Water en Vuur. Vrijdagavond is het een festival 
zowel binnen als buiten. Jullie worden vermaakt van begin 
tot eind. Zaterdag gaan we vergaderen in Veenendaal. 
Een hotelkamer in het Fletcher Hotel kun je alvast te 
boeken. Zaterdagavond is er in Wageningen een feestje. De 
ticketverkoop is gestart. Er zijn diverse zaken bij te boeken 
ook Hotel de Wereld is te boeken. Een promotiefilmpje volgt. 

16. Verkiezing Halfjaarlijkse ledenvergadering 2023. 
Harjan Groenhof: TR 55 Emmen en TR 125 Zuid-Oost 
Drenthe willen graag de Halfjaarlijkse Ledenvergadering 
van 2023 gaan organiseren. Een promotie filmpje volgt. Per 
acclamatie is de pitch aangenomen. TR 55 en TR 125 gaan 
de Halfjaarlijkse Ledenvergadering van 2023 organiseren. 

17. RTI World Meeting 2024 
Patrick Kip: We gaan even kort terug naar Denemarken. Het 
was een World Meeting en dat is een bijzonder event. Een 
bijeenkomst waar Tafelaars komen van over de hele wereld. 
In Denemarken was Nederland ook vertegenwoordigd. 
Tafelen doe je samen. De World Meeting van 2024 zal plaats 
gaan vinden in Nederland. Dit feestje gaan we samen vieren. 
Voor de commissie zijn we op zoek naar wat hulp. Je kunt je 
aanmelden bij mij of Lucas Borsboom. Het zal plaatsvinden 
in september 2024. Een promotiefilmpje wordt getoond. 

19. W.v.t.t.k. / Rondvraag 
Ruud Hagen: We hebben geboden op een bierproeverij 
tijdens de AGM. Hier is eigenlijk nog geen contact over 
geweest. Hoe wordt dit opgepakt? Mark Meijer pakt het op. 
Verder zijn er geen vragen. 

21. Mededelingen Sergeant at Arms 
De Sergenats at Arms geven aan dat er een mooi bedrag is 
opgehaald. De precieze opbrengst volgt nog. 

22. Sluiting. 
De President sluit de vergadering om 22:19.
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Notulen
Halfjaarlijkse Ledenvergadering

Donderdag 17 november 2022
te Winterswijk

Anne Joldersma van Tafelronde 42 Winterswijk heet 
iedereen welkom. Anne: Ik wil beginnen met een 
dankwoord aan mijn eigen Tafel en in het bijzonder Bernard 
Witte en Bjorn Boeijink. Ook wil ik mij graag richten tot 
onze hoofdsponsors en alle andere sponsoren. Ook veel 
dank. Laten we beginnen. We hebben een gastspreken. In 
Duitsland trof ik drs. ir. Marcus Becker van Zalando. Zou je 
het verhaal eens aan de Tafelronde willen vertellen? De heer 
Becker start in het Duits en op verzoek van Anne vervolgt hij 
zijn verhaal in het Nederlands. 

Na enige tijd wordt duidelijk dat we met een ander soort 
spreker te maken hebben. Meer een cabaretier. Er volgt een 
hilarische voordracht. Een film van de NTR volgt. Anne: Ik 
hoop dat jullie genoten hebben. Veel van jullie zijn van ver 
gekomen en er is ook eentje van diep gekomen, Dennis 
Visser. Je hebt in 3 dagen tijd meer dan 170 km gewandeld 
hier naartoe. We hebben een kort filmpje voor je gemaakt. 
Van Zaandam naar Winterswijk voor Movember. De 
video wordt afgespeeld. Anne: Zeer fantastisch dat je het 
gedaan hebt. In Woerden spraken wij elkaar. Ik zei dat je 
knettergek was en ik een donatie zou doen als je je plan 
zou voltooien. Anne doet een persoonlijke donatie van  
€ 5000,- aan Movember. Anne: In de Achterhoek doen we 
wat onbezonnen. We hebben een voorzittershamer die 
wat groot is. Sjoerd opent de vergadering met deze enorme 
hamer. De President, Sjoerd Perfors: Tijdens de Halfjaarlijkse 
ledenvergadering in Kerkrade is deze koempel in het leven 
geroepen. Deze wordt doorgegeven aan de eerst volgende 
Tafel die de Halfjaarlijkse Ledenvergadering organiseert. De 
President overhandigt de Koempel aan Anne. 

De President: Tafelronde Den Helder heeft een plaquette 
erop gemaakt en het is aan jullie om dit ook te doen en 
de Koempel door te geven aan de volgende organiserende 
Tafel. De President: Graag vraag ik de andere HB leden naar 
voren.

1. Opening
De President opent de vergadering om 20:14
De volgende personen worden in het bijzonder verwelkomt 
door de President:
- Nationaal Erelid, oud-RTI Board Assistent en Oud-President, 
Paul Vreeburg;
- Oud-Presidenten Jan Willem de Groot, Erik Willems, Erik 
Post, Patrick Kip en Aart de Boer;
- Oud- Hoofdbestuursleden;
- Tafelaar van het Jaar, Tom Mulder;
- RTI Board Assistant Jule Gosschalk;
- Leden van de Tafelraad, Serviceraad, Uitbreidingscommissie, 
Hulpfonds en Wezenfonds;
- Bestuursleden van 41 Club Nederland, Gilbert de Laat en 
Remi Oosterveld;
- Bestuursleden van Ladies Circle Nederland, Linda van 
Nieuwkerk en Dorena Gulpeners;
- Bestuurslid van Agora Nederland, Inge Bos;
- Alle aanwezige Tafelaars.
- Twee buitenlandse gasten zijn ook aanwezig. Sjoerd van de 
Ham en Dominique Kramer.
Welkom allen. Nationaal PRO, Marcel Kennis, geeft de 
banner, welke hij even in bewaring had genomen, terug aan 
41 Club Nederland.

De President: We missen onze Vice-President, Mark Meijer. 
Mark is Fractievoorzitter in Kerkrade. Eén keer
per jaar is er een belangrijke vergadering. In verband met 
het overlijden van een raadslid is deze vergadering vandaag 
i.p.v. gisteren.

2. Doelstellingen
De Secretaris, Jorg van Dooren, neemt het voorlezen van de 
doelstellingen van de Nederlandsche Tafelronde voor zijn 
rekening.

1 minuut stilte:
De President vraagt om 1 minuut stilte in acht te nemen 
voor de ons ontvallen Tafelaars en oud-Tafelaars.

3. Sergeant at Arms 
De Secretaris: Graag wil ik Patrick Kip en Mike Frons van 
Tafelronde 186 Losser naar voren roepen. Patrick en Mike 
komen verkleed als Pieten tevoorschijn. Patrick: Een echt 
Tafelevent kan niet zonder een Sergeant at Arms. Dit 
keer hebben we twee Sergeant Pieten. Wij ga na of de 
vergadering ordentelijk verloopt en hoe het 2 gesteld 
is met het dragen van het jasje, dasje en de pinnen. De 
Sergeant heeft overigens altijd gelijk. Eén borrel kost € 5,-. 
Afkopen kan ook voor € 20,-. We komen aan het einde van 
de vergadering bij jullie terug. We halen geld op voor het 
goede doel van Tafelronde 42 Winterswijk, stichting Happy 
Watoto. Zij staan voor een betere toekomst voor kinderen in 
Tanzania. 

4. Vaststelling agenda 
De Secretaris: Er zijn geen toevoegingen aan of wijzingen 
in de agenda van deze vergadering. De agenda wordt 
onveranderd vastgesteld. 

5. Berichten van verhindering 
De Secretaris: We zijn met bijna 200 Tafelaars en helaas 
zijn er ook een aantal die niet aanwezig kunnen zijn. Deze 
zullen niet allemaal benoemd worden. De (oud)Tafelaars 
welke zich officieel hebben afgemeld zullen terug te 
vinden zijn in de notulen van deze vergadering. De (oud)
Tafelaars die zich officieel afgemeld hebben zijn: - Nationaal 
Erelid, Otto de Witt Wijnen; - Nationaal Erelid ,Jan van 
den Broek; - Nationaal Erelid, Dirk Epke; - Nationaal Erelid, 
Jeroen de Graaf; - Oud-President, Jeroen van den Berg; - 
Oud-President, Mark Vermeulen; - Oud-President, Alex 
Blaauboer; - Oud-Hoofdebestuurslid, Rutger Siersma; - Oud-
Hoofdebestuurslid, Christian van Tellingen; - Jacob Ebbens. 
De Secretaris: Er is een ingekomen stuk van Tafelronde 1 
Utrecht. Het is een uitnodiging voor een event van hen op 
30 november 2022. We zetten het in de agenda.

6. Goedkeuring van de notulen van de 76 ste Algemene 
Ledenvergadering gehouden op 11 juni 2022 te Woerden 
De Secretaris: De notulen van de 76 ste Algemene 
Ledenvergadering van 11 juni 2022 te Woerden worden 
goedgekeurd. 

7. Mededelingen President. 
De President: Make it Count is het motto van dit jaar. 
Toen ik 7 jaar geleden bij Tafelronde Veenendaal binnen 
kwam zag ik dat de jongens het op een goede manier 
doen. Op een hoog niveau. Dat heeft mij geïnspireerd. Ik 
geloof heel erg dat als we het uiterste uit onze club halen 
dat we dan succes boeken. Zeker na een twee jaar durige 
pandemie denk ik dat dit is zoals het moet. De pijlers van 
dit motto zijn terug te vinden in het logo. De pinnen zijn 
er. We hebben er genoeg. Draag hem met trots. Het motto 
werkt ook goed internationaal. De President: We hebben 
een barterdeal gesloten met de Industriële Grote Club in 
Amsterdam (IGC) op de dam. Zij zijn een organisatie die 256 
evenementen organiseert. Het is een proef lidmaatschap 
van één jaar om na te gaan of het een toevoeging geeft 
aan het Tafelen bij de Nederlandsche Tafelronde. Tafelaars 
kunnen makkelijker instromen binnen deze club. Normaal 
vindt er een traject plaatst m.b.t. de toelating. Ik denk dat 
het een mooie samenwerking is. De locatie is zeer uniek. 
Ik kijk uit om de samenwerking aan te gaan. De President: 
Afgelopen Jaarlijkse Ledenvergadering in Woerden is 
er één Districtsvoorzitter niet geïnstalleerd en dat is 
Didier Stoppels. Didier wordt officieel door de President 
geïnstalleerd als Districtsvoorzitter van District I. De Pro, 
Marcel Kennis: Er zullen wat vragen gesteld worden tijdens 

deze vergadering. We gaan het interactief invliegen met de 
gekleurde papiertjes en de catchbox.

8. Mededelingen Hoofdbestuursleden 
De Vice President, Mark Meijer: Het filmpje wat Mark 
van te voren heeft opgenomen wordt afgespeeld. Mark: 
Jammer dat ik niet aanwezig kan zijn. Mijn naam is Mark 
Meijer. Tafelend bij Tafelronde 171 Kerkrade en dit jaar jullie 
Vice-President. Het afgelopen half jaar hebben we al meer 
dan 12 Tafels bezocht. Samen met de UC hebben we veel 
meetings 3 gehad met de Tafels in oprichting. Dank jullie 
wel Franco en Marcel van de Serviceraad (SR) voor jullie 
inspanningen. Jule zal straks het e.e.a. vertellen over de 
Uitbreidingscommissie. Dank aan TR 42 Winterwijk voor de 
organisatie van vanavond. Haal het maximale uit Tafelen 
Make it Count. Jule Gosschalk: De Uitbreidingscommissie 
(UC): Binnen de UC hebben we de volgende leden: Mark 
Meijer, Erik ten Vergert, Harmen Boot, Joost van Velzen en 
Ben Kin. We zijn standaard met zijn zessen, maar helaas 
gaan we binnenkort afscheid nemen van Harmen. Het 
zijn best zwaargewichten en er komt een mooie kans voor 
iemand die we niet kennen. Er is ruimte om door te groeien. 
Je hoeft geen ervaring te hebben en spreek ons vooral aan. 

Jule toont via de presentatie het verloop van de leden. We 
zien het aantal leden omhoog gaan en hou het vol. 31, 15 
en 2 zijn de kengetallen. 31 jaar is de gemiddelde leeftijd 
waarop een Tafelaar begint met Tafelen,15 leden is het 
minimaal aantal leden van een gezonde Tafel en 2, begin je 
op je 31ste met Tafelen dan heb je 9 jaar om te Tafelen dan 
zou je elk jaar 2 Tafelaars erbij moeten hebben. Kijk minstens 
2 jaar vooruit. Als hier een Tafel zit wie leden missen. Laat 
het ons weten. We zijn er om te helpen. Het andere wat 
we doen is creëren van nieuwe Tafels. Dat doen we heel 
actief. Na Tafelronde 201 Zwolle te hebben opgericht gaan 
we nu ook Amsterdam en Texel in 2023 oprichten. En dan 
de AGM 2024 welke georganiseerd wordt door Tafelronde 
176 Curaçao. We willen dan ook Tafels in Aruba en Bonaire 
oprichten. Aruba heeft al 5 leden en Bonaire hobbelt daar 
achteraan, maar gaan ook goed. De PRO: We gaan weer over 
naar wat interactie. Er komt weer een vraag. De Nationaal 
Secretaris, Jorg van Dooren: Mijn naam is Jorg van Dooren, 
Tafelaar bij Tafelronde 142 Coevorden en sinds afgelopen 
AGM Nationaal Secretaris. 

Tabler World: De Secretaris: We gaan het hebben over 
Tabler World (TW). Driekwart van de leden hebben een 
wachtwoord t.o.v. de vorige Halfjaarlijkse ledenvergadering. 
Toen was het 50%. Scan de QR code dan kun je je 
gebruikersnaam zien. Het is je voor- en achternaam aan 
elkaar geschreven. Je kunt dan een wachtwoord aanvragen 
om zo richting de 100% inlog te gaan. Een overzicht van de 
te zoeken Tafelfuncties wordt door Jorg getoond. Je kunt 
ook activiteiten aanmaken, de agenda beheren van de 
betreffende lokale Tafel, Tafels opzoeken en Tafelaars vinden. 
Er is een vraag van Paul Vreeburg: Ik denk dat het een 
fantastische ontwikkeling is. Alle huidige Tafelaars kunnen 
erin en helaas de oude niet. Nieuwe Tafelaars komen vaak 
via Oud-Tafelaars binnen. Kijk ernaar wat mogelijk is. Sjoerd: 
We hebben ernaar gekeken en AVG technisch is dat lastig. 
We kunnen nog wat andere dingen onderzoeken zonder 
dat je bij de gegevens van Tafelaars kan. Je loopt op de 
NAW gegevens vast welke staan omschreven in de AVG 
wetgeving. Paul: Op lokaal niveau kunnen we dat toch 
regelen? Sjoerd: We kunnen er nog een keer over sparren. 
We komen er op terug. Piet van Hees, Tafelronde 42 
Winterswijk: Op welke manier wordt er voor gezorgd dat de 
gegevens niet verloren gaan? Marcel: Oud-leden blijven in 
het systeem staan. We kunnen oud-leden uitnodigen. En de 
mensen weten de wegen te vinden.

De Penningmeester, Hans van Kats 
Mijn naam is Hans van Kats. Tafelend bij Tafelronde 185 

AGM Special 2023 / 11



MIJN NAAM IS LEONIE MEDEMA. SAMEN MET MIJN GEZIN BEN IK 

WOONACHTIG IN NOORD- HOLLANDSE VIJFHUIZEN. VAN BEROEP BEN 

IK DARMTHERAPEUT EN LEEFSTIJLCOACH. NAAST HET RUNNEN VAN 

MIJN EIGEN PRAKTIJK MAG IK SINDS HET VOORJAAR VAN 2016 HET 

SECRETARIAAT VAN DE NEDERLANDSCHE TAFELRONDE BEMANNEN EN 

DAT DOE IK MET ENORM VEEL PLEZIER.  

Nu zo’n 17 jaar geleden werd mijn man Tafelaar bij Tafelronde 86 

Amstelland. Vanaf dat moment is een enorm mooi avontuur voor hem 

en ook voor mij en de kinderen begonnen. Al vrij snel hadden we door dat 

de Nederlandsche Tafelronde veel verrijking bracht op diverse vlakken. 

Zowel lokaal, nationaal en internationaal. Je kan het zo gek maken als je 

zelf wilt. Als partner van een nationaal en internationaal actief Tafelaar  

en Nationaal Erelid heb ik mee mogen genieten van alle prachtige 

verhalen en diverse mooie events. Wat kan men een hoop bereiken als je 

kennis en kracht bundelt!  

Mijn voorgangster Lies Schuuring - Rab is in 2015 gestopt met haar taak, 

welke ze meer dan fantastisch, bijna 25 jaar, heeft vervuld. Er kwam 

een vacature vrij. Heel lang heb ik er niet over na hoeven denken om 

mij als kandidaat te stellen voor de functie. En wat een cadeau was het 

toen toenmalig Nationaal Secretaris, Jochem Sluis, mij belde om mij te  

vertellen dat het Hoofdbestuur graag wilde dat ik van start ging. En 

nu, 7 jaar later, heb ik er zeker geen spijt van dat ik de uitdaging heb 

aangenomen. Wat is de Nederlandsche Tafelronde toch een prachtige 

vereniging!  

Wat doet een Permanent Secretaris zoal? Als Permanent Secretaris ben 

ik het eerste aanspreekpunt van de Nederlandsche Tafelronde, nationale 

en internationale Tafelaars en externe personen en bedrijven. Daarbij 

verwerk ik diverse administratieve zaken en zorg ik er onder andere 

voor dat e-mails beantwoord worden of doorgestuurd worden naar 

de juiste personen. Ik bewaak de historie en verbindt oud en nieuw. 

Heb je vragen over de mos & mores, de voorzittersgespen, linten en 

andere jewels? Ook dan kun je bij mij terecht. Het notuleren van de 

Hoofdbestuursvergaderingen, Tafelraadsvergadering en Algemene 

ledenvergaderingen is ook een onderdeel wat binnen mijn takenpakket 

valt. Heel divers dus en nooit saai.      

            

Dankzij de ervaring welke ik heb opgedaan tijdens de periode dat mijn 

man actief Tafelaar was, kan ik Hoofdbestuursleden en Tafelaars voorzien 

van kennis en informatie. Dus, schroom niet als je vragen hebt. Ik help je 

heel graag verder.  

Geniet van alles was de Nederlandsche Tafelronde lokaal, nationaal en 

internationaal te bieden heeft! Voor je het weet ben je 40 ;-) 

 Yours in Table, 

Leonie Medema 

Permanent Secretaris 

Permanent Secretaris
Leonie Medema

"Geniet van alles was de Nederlandsche 
Tafelronde lokaal, nationaal en internationaal te 
bieden heeft! Voor je het weet ben je 40 ;-)"
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Activa

Vaste activa

Vlottende activa
Voorraad NTR artikelen

Vorderingen
Debiteuren
Overlopende activa

Liquide middelen
Bank

Totaal activa

Verenigingsopbrengsten

Contributie/entreegelden *
Sponsoring/advertenties/divers
Netto Opbrengst NTR-artikelen *

Totaal opbrengsten

2021-2022
Gerealiseerd

€179.154
€12.338
€3.486

€194.978

2022-2023
Begroot

€253.415
€13.250
€0

€266.665

2022-2023
Gerealiseerd

€255.632
€10.523
€8.718

€274.873

2023-2024
Begroot

€264.600
€13.250
€0

€277.850

€16.374
€12.440
€4.512
€16.170
€2.625
€8.963
€13.237
€5.000
€1.000
€534
€4.093
€4.663
€33.948
€4.227
€7.245
€9.977
€5.801
€19.246
€15.417

€185.472

€30.000
€16.500
€7.300
€18.200
€4.000
€15.000
€28.000
€2.835
€1.000
€1.500
€10.000
€5.000
€36.500
€5.630
€4.700
€80.100
€12.500
€20.500
€16.500

€315.765

€24.628
€12.912
€9.321
€18.442
€900
€10.656
€20.911
€2.835
€1.317
€1.125
€7.638
€4.763
€36.148
€8.146
€4.915
€51.292
€10.067
€20.791
€17.768

€264.575

€29.000
€16.000
€8.500
€19.950
€6.500
€15.000
€29.000
€2.950
€1.300
€1.500
€8.000
€6.500
€39.500
€5.850
€5.000
€42.500
€14.000
€24.000
€17.500

€292.550

€9.506

€56.063
-€5.000
-€44.100

€16.469

-€49.100

€5.000
€44.100

€0

€10.298

€5.000
€44.100
-€8.000
-€10.000

€41.398

-€14.700

-€14.700

Explotatiekosten

Bestuurskosten *
Internationale betrekkingen
Benjamintravel *
RTI/CEETM
Travelfund *
Districtbudget *
Kosten Tafelraad *
Hulpfonds
Wezenfonds
Serviceraad
Uitbreidingscommissie *
PR-budget
Round Table Magazine
Ledenadministratie *
ICT-kosten & Website
Jaarvergadering *
Halfjaarlijkse vergadering
Administratieve ondersteuning *
Overige Kosten

Totaal kosten

Resultaat voor mutatie bestemmingsreserve

Besteding bestemmingsreserve jaarcontributie
Bestemmingsreserve Animatiefilm *
Bestemmingsreserve AGM-tickets Tafels *
Bestemmingsreserve Benjamintravel RTI WM 2024 *
Bestemmingsreserve kortingsactie AGM 2024 *

Resultaat na mutatie bestemmingsreserve

Balans
van de Nederlandsche Tafelronde

Per 31 maart 2023 - Boekjaar 2022-2023

Verlies en winstrekening
van de Nederlandsche Tafelronde

Boekjaar 2022-2023

Passiva

Eigen vermogen
Algemene reserve
Bestemmingsreserve
Resultaat Boekjaar

Voorzieningen
Voorziening Lustrum
Overige Voorziening
Voorz. AGM Lustrum 75 jaar

Kortlopende schulden
Crediteuren
Overlopende passiva

Totaal Passiva

31-3-2022

€0

€20.723

€89.323
€1.538

€123.152

€234.736

31-3-2022

€140.691 
€49.100
€16.470

€10.854
€867
€10.000

€729
€6.025

€234.736

31-3-2023

€0

€16.371

€4.495
€4.531

€216.770

€242.167

31-3-2023

€157.161
€18.000
€41.398

€4.814
€0
€0

€12.014
€8.780

€242.167
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“HOEZO IETS TERUG DOEN? TWEE DINGEN VOORUIT 
HEEFT MEER EFFECT!” DEZE ONELINER KUN JE 
ERGENS OP EEN LOESJE-POSTER TEGENKOMEN, 
MAAR HET HEEFT EIGENLIJK BETREKKING OP 
AFGELOPEN TAFELJAAR. 
We hebben corona écht achter ons kunnen 
laten. Geen gekunstelde digitale bijeenkomsten 
meer en negatief sentiment, maar één brok 
positiviteit. Als vereniging (lees: jullie) hebben 
we écht twee stappen vooruit kunnen zetten. 
Van fors groeiende ledenaantallen en verschil 
uitmakende serviceprojecten tot aan geweldige 
districts-, Halfjaarlijkse en AGM-bijeenkomsten 
en internationale Tafelreizen. Veel te kort om 
dit alles hier te beschrijven. Maar dit alles kost 
ook geld. Door corona en ontstane tekorten zijn 
er forse prijsstijgingen doorgevoerd. Door deze 
prijsstijgingen zijn wij nog bewuster met geld 
omgegaan. Dit heeft bijvoorbeeld geresulteerd in 
het anders inrichten van Tafelraadsvergaderingen of 
simpelweg minder uitgeven. Vandaar dat er (forse) 
overschotten zijn op bestuurskosten en kosten 
Tafelraad.  De prijsstijgingen hebben echter ook 
geresulteerd in niet te voorkomen overschrijdingen 
van kosten. Denk hierbij aan de Jaarvergadering*, 
internationale reizen en druk- en portokosten 
magazine (wat nog niet direct zichtbaar is vanwege 
de relatief dunne magazines begin bestuursjaar). De 
Benjamintravel kent niet alleen een overschrijding 
vanwege hogere prijzen, maar helaas ook door 
extra kosten vanwege (last-minute) wisselende 
aanmeldingen. 

Verder is er geïnvesteerd in een extra module 
van Tabler.World om de PLAF (Potentieel Lid 
Aanmeld Formulier) registratie via dit CRM-
systeem te laten lopen. Het inzicht verbetert en 
de opvolging kan beter worden bijgehouden. Dit 
zou onze ledenontwikkeling ten goede moeten 
komen en verklaart de overschrijding van kosten 
ledenadministratie. Wat jammer is dat veel Tafelaars 
de weg naar districtsevenementen nog niet 
hebben kunnen vinden en/of onbekend zijn met 
het Travelfund. Dit zijn kosten die wij graag willen 
maken, omdat dit de kern van onze vereniging 
raakt: nationale en internationale vriendschap. Hier 
is dus nog werk aan de winkel. Met betrekking tot 
de webshop is er een financiële meevaller. Het doel 
van de webshop is zichtbaarheid van de Tafelronde 
vergroten. De webshop wordt niet gezien als een 
verdienmodel. Hoewel de verkoopprijzen niet zijn 
verhoogd, is er een resultaat behaald van bijna € 
9.000,-. Deze ontwikkeling is niet wenselijk. Voor 
komend jaar worden prijsstijgingen van leveranciers 
eveneens niet doorberekend in verkoopprijzen, zal 
geïnvesteerd worden in nieuwe functionaliteiten 
van de webshop en wordt een voucher met 
kortingscode voor nieuwe leden overwogen. 
Verder is het positief dat de voorraad opnieuw is 
gedaald. Ondanks de prijsstijgingen hebben wij het 

financieel huishoudboekje in het gareel kunnen 
houden. Ik ben daar trots op. Uiteindelijk hebben 
wij een regulier resultaat behaald van € 25.363,-**. 
Dit komt voornamelijk omdat we bepaalde kosten 
niet hebben hoeven maken (bestuurskosten/
Tafelraad), bepaalde kosten niet hebben kunnen 
maken (districtsbudget/travelfund) en door de 
webshop.  In voorgaand bestuursjaar zijn een 
tweetal bestemmingsreserves opgenomen. Een 
bestemmingsreserve houdt in dat een gedeelte van 
het resultaat (hier: 2021-2022) wordt geoormerkt 
voor een project/uitgave in een later boekjaar. Het 
gaat hier om de kortingscode-actie voor AGM 2022 
en het maken van een animatiefilm. Beide ‘projecten’ 
hebben in huidig boekjaar plaatsgevonden, 
waardoor de bestemmingsreserves zijn vrijgevallen. 
Zoals ik op de Halfjaarlijkse heb toegelicht, hebben 
een beperkt aantal Tafels gebruik gemaakt van de 
kortingscode-actie waardoor de vrijval € 34.035,- (€ 
44.100,- gereserveerd minus € 10.065,- ingewisseld) 
bedraagt en dit bij het reguliere resultaat van € 
25.363,-** moet worden opgeteld.  
Dit boekjaar hebben wij totaal € 18.000,- in de 
bestemmingsreserve gedoteerd. Hiervan heeft € 
8.000,- betrekking op een extra Benjamintravel 
voor de RTI World Meeting 2024 in Maastricht en € 
10.000,- op een kortingscode actie voor AGM 2024 
Curaçao (die overigens anders wordt ingestoken dan 
AGM 2022). Het resterend deel van het resultaat 
wordt toegevoegd aan het eigen vermogen. 
Onze vereniging is gezond en door het overschot 
van dit jaar - en met name door de vrijval van de 
bestemmingsreserve - wordt het mogelijk gemaakt 
om komend jaar beperkt te indexeren op de 
jaarcontributie en entreegelden.  Al met al kunnen 
we boekjaar 2022/2023 als volgt samenvatten: 
veel prijsstijgingen, meevaller webshop, kritisch 
op kosten, regulier € 25.363,-** positief resultaat, 
forse vrijval van bestemmingsreserve AGM 
2022 en het vormen van een tweetal nieuwe 
bestemmingsreserves.  

Begroting 
George W. Bush zij ooit: “Het is duidelijk een 
begroting. Er staan veel cijfers in.” Helaas kan ik het 
ook niet mooier maken. Ik kijk ook liever naar iets 
anders (vul zelf maar in wat). Maar ondanks dat een 
begroting niet sexy is, is het wel belangrijk. Allereerst 
is rekening gehouden met de hoge prijsvorming. 
Dit is met name te zien aan de hoger te verwachte 
kosten voor het magazine, Jaarvergadering en 
Halfjaarlijkse. De kosten van administratieve 
ondersteuning gaat omhoog, omdat er sinds 2016 
(!) geen loonaanpassing heeft plaatsgevonden. 
Naast de hoge prijzen zullen in 2023-2024 de 
internationale kosten hoger uitvallen, omdat de 
RTI World Meeting in Zuid-Afrika in plaats van 
Kopenhagen wordt gehouden én de RTI Half Year 
Meeting in Nepal in plaats van Estland. De Central 
and Eastern Tablers Meeting (CEETM) zal worden 

gehouden in Hongarije, wat voor de Benjamintravel 
een hele logistieke operatie gaat worden. Om de 
hogere kosten te dekken, is een indexatie van de 
jaarcontributie en de entreegelden onvermijdelijk. 
De CPI-index bedraagt meer dan 10%, maar deze 
verhoging vinden wij niet nodig én niet wenselijk. 
Niet nodig, omdat er voldoende reserves zijn. Niet 
wenselijk omdat jullie ook te maken hebben met 
prijsstijgingen en dit jullie begroting (onnodig) 
verzwaard. De indexatie zal voor 2023-2024 5,24% 
gaan bedragen. Door de geringe indexatie en het 
hogere kostenhuis wordt voor 2023-2024 een 
verlies begroot van € 14.700,-. 

Verbeteringen 
Naast mijn basistaak dat het financieel 
huishoudboekje moet kloppen, heb ik getracht 
verbeteringen aan te brengen, zodat onze vereniging 
aan het eind van het jaar er net iets fraaier voorstaat 
dan aan het begin van dit jaar. Een greep uit de 
doorgevoerde verbeteringen zijn: procuratie 
uitgebreid (een proces dat budgetverantwoordelijke 
zijn eigen kosten goedkeurt vóór betaling), herzien 
van het declaratiereglement (het oude reglement 
gaf ruimte voor discussie) en transparantere 
verantwoording financiën (periodiek informeren 
Tafelraad, uitgebreider verslag AGM-special, 
toelichten budgetoverschrijding Jaarvergadering op 
Halfjaarlijkse). 

Afsluitend 
Maar bovenal is lol hebben het belangrijkste 
van afgelopen jaar. Wat was het gaaf om met 
Jorg, Marcel, Willem, Mark en Sjoerd deze reis 
mee te maken. Absolute hoogtepunten zijn de 
World Meeting in Kopenhagen en de CEETM in 
Nottingham. Deze reizen waren ook meteen mijn 
internationale vuurdoop!  Verder geeft het zoveel 
energie om Tafels en evenementen te bezoeken en 
dan blijkt maar weer hoe bijzonder onze vereniging 
is. Mijn eigen Tafel (TR185 Woerden) wil ik bedanken 
voor de support, gezelligheid en het mij vergeven 
dat ik niet altijd aanwezig was afgelopen jaar. En als 
allerlaatste wil ik mijn vrouw Hanna bedanken voor 
het mogelijk maken en voor jouw hulp als ik dreigde 
niet alle ballen in de lucht te houden.    

Make It Count, 

Yours in Table, 
Hans van Kats 

* Op de Halfjaarlijkse vergadering is toegelicht, waarom de Jaarvergadering meer heeft 
gekost dan begroot. Hiervoor wordt verwezen naar de notulen van de Halfjaarlijkse 
vergadering. Kosten Jaarvergadering bestaan naast kosten voor de vergadering 
uit andere onderdelen, zoals de exchange-agreement en het zaterdagavond- of 
zondagmiddagprogramma (welke niet of beperkt worden gefinancierd uit de 
ticketopbrengsten). 

** Het reguliere resultaat van € 25.363,- kan als volgt worden herleid: € 10.298,- 
resultaat vóór bestemmingsreserve plus kosten animatiefilm (€ 5.000,-) en ingeleverde 
kortingscode-actie AGM 2022 (€ 10.065,-). Deze kosten zijn in 2022-2023 verantwoord 
onder kosten Uitbreidingscommissie en Jaarvergadering. In 2021-2022 was hiervoor 
een bestemmingsreserve gevormd.  

De vrijval van bestemmingsreserve kortingscode-actie AGM 2022 bedraagt € 34.035,- (€ 
44.100,- reservering minus € 10.065,- ingewisselde kortingscode-actie) en dient aan de 
algemene reserve te worden toegevoegd. 

National Treasurer
Hans van Kats
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BESTE TAFELAARS, WAT EEN EER OM JULLIE, ONZE PRACHTIGE VERENIGING, 

INTERNATIONAAL TE MOGEN VERTEGENWOORDIGEN. WAT IK VOORAF 

NIET HAD VERWACHT, WAS DAT BUITEN DE VELE MOOIE INTERNATIONALE 

REIZEN ER OOK HEEL VEEL INTERNATIONALE TAFELAARS ZIJN DIE 

NEDERLAND BEZOEKEN. IN NOG GEEN JAAR TIJD HEB IK AMSTERDAM 

AARDIG GOED (NOG BETER) LEREN KENNEN!  

World Meeting 

Waar mijn IRO-avontuur begon met meekijken met Lucas in Marokko 

was het op de World Meeting in Denemarken mijn beurt om Nederland 

te vertegenwoordigen in de vergaderingen. Als Nederland hadden we een 

motie ingediend om de leeftijdsgrens van 40-jaar ook internationaal vast 

te zetten. Helaas is de motie niet aangenomen. Maar we hebben wel een 

goed statement gemaakt wat door veel landen werd gesteund. De Nations 

Night hebben we kunnen faciliteren met frituur en bitterballen. Op wat 

verbranden monden na weet ik zeker dat de wereld de bitterbal nog meer 

is gaan waarderen. 

CEETM 

De regiomeeting was dit jaar in Nottingham. Vol trotst waren we als 

Nederlandsche Tafelronde aanwezig, want onze Jule is CEE-chairman en 

mocht deze vergadering voorzitten. En Jule moet zich enorm gevleid hebben 

gevoeld, want ook zonder de oranje confettikanonnen was Nottingham 

enorm oranje gekleurd. Zeker een hele grote dank aan alle Benjamins welke 

aanwezig waren en het optimale uit een paar dagen Nottingham hebben 

gehaald. 

Halfyear Meeting 

Net zoals wij als Nederlandsche Tafelronde een Halfjaarlijkse hebben, 

hebben we die ook internationaal. Dit jaar was deze in Tallinn (Estland). Ook 

daar zijn we met een mooie groep internationaal enthousiaste Nederlandse 

Tafelaars geweest en waren de kilo’s kaas snel verdwenen. De vergaderingen 

gingen veel over financiële zaken vanwege een kostenoverschrijding van de 

World Meeting in Denemarken en anti-witwasregels. Daarnaast hebben 3 

Tafelaars bekend gemaakt zich op de World Meeting in Zuid-Afrika kandidaat 

te stellen als Round Table International Vice-President. En één daarvan is 

onze Jule!  Op de laatste avond is de jongste Tafelaar van Nederland, Robin, 

nog naar voren geroepen en heeft hij het boek 95-jaar Round Table gekregen 

vol met prachtige woorden van onder andere RTI-boardmembers. Enorm 

trots ben ik op deze jongste Nederlandse Tafelaar die nu al zo internationaal 

betrokken en bekend is! 

Overige reizen 

Buiten de vaste WM, CEETM en HYM zijn we als Nederlandsche Tafelronde  

uiteraard meer internationaal afgereisd. Onze buurlanden konden zeker niet 

ontbreken, maar ook India is met een mooie groep Nederlanders bezocht. 

Terug en vooruitkijken 

Terugkijkend op mijn eerste jaar als IRO is het enorm zoeken geweest naar 

wat mijn rol precies is, waar ik precies waarvoor aanwezig moet zijn en de 

juiste balans houden tussen werk, privé en Tafelen. Gelukkig helpen mijn 

lieve vrouw en kinderen daar goed mee, want ze reizen graag mee. Wat is 

er nu mooier dan je grote passie van internationaal Tafelen kunnen delen 

met je geliefden! Bedankt dames! Voor komend jaar staat de pre-tour voor 

onze AGM op het programma, waar we hopelijk veel internationale gasten 

mogen ontvangen en de traditionele bicycletour met ongeveer 20 Indiërs. 

Internationaal staat de World Meeting van Zuid-Afrika gepland, de CEETM 

in Hongarije en de Halfyear Meeting in Nepal.  

Blijf op de hoogte van alle mooie internationale Tafelevenementen en kom 

in de appgroep waar ik jullie op de hoogte hou van al dit moois: https://chat.

whatsapp.com/GGrmOcLBMoUATY6Sp2hypm. 

Iedereen die afgelopen jaar (met mij) internationaal heeft gereisd: Bedankt 

en hopelijk maken we met elkaar nog vele hele mooie internationale 

Tafelervaringen!  

Yours in International Tabling, 

Willem Theiner 

National IRO
Willem Theiner

"Iedereen die afgelopen jaar (met mij) 
internationaal heeft gereisd: Bedankt en 
hopelijk maken we met elkaar nog vele hele 
mooie internationale Tafelervaringen!"

Cijfers National IRO

Internationale betrekkingen
Benjamintravel *
RTI/ CEETM
Travelfund *

Totaal kosten
*Uitleg staat bij Jaarverslag 
Nationaal Treasurer

2021-2022
Gerealiseerd

€12.440
€4.512
€16.170
€2.625

€35.747

2022-2023
Begroot

€16.500
€7.300
€18.200
€4.000

€46.000

2023-2024
Begroot

€16.000
€8.500
€19.950
€6.500

€50.950

2022-2023
Gerealiseerd

€12.912
€9.321
€18.442
€900

€41.575
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HET ZIT EROP! NA 3 JAAR HOOFDBESTUUR IS HET AVONTUUR DAN 

EINDELIJK KLAAR. WAARBIJ IK IN DE EERSTE JAREN (MIDDEN IN 

CORONA) VOORAL BEZIG BEN GEWEEST MET DIGITALE VERGADERINGEN 

EN TABLER.WORLD WAS HET AFGELOPEN JAAR VOORAL EEN JAAR OM 

OOK TE GENIETEN EN DINGEN LANGZAAM OVER TE DRAGEN. 

Hoewel ik van plan was om het laatste jaar vooral rustig aan te doen heb 

ik nu terugkijkend weer mooie dingen mogen doen voor onze vereniging. 

Hieronder probeer ik enkele hoogtepunten te delen: 

Nieuwe webshop 

Toen ik vorig jaar wat verbeteringen wilde gaan doorvoeren in onze 

webshop, kwam de bouwer van de shop erachter dat de code een 

rommeltje was geworden na jaren van aanpassingen. We hebben toen 

besloten dat de shop volledig nieuw opgebouwd zou worden. Dit heeft 

er helaas ook voor gezorgd dat er diverse fouten in de shop kwamen te 

zitten: zo was er een foutje in de maten (alle kleding werd standaard in 

de grootste maat besteld) en ook op de facturen klopte het niet altijd. 

Gelukkig zijn alle problemen zo goed als opgelost en kan ik de webshop 

volledig werkend overdragen aan mijn opvolger. 

Een website voor iedere Tafel 

Iedere Tafelronde in Nederland krijgt zijn eigen website. Op het domein 

tafelronde.nl heb je straks als Tafel je eigen subdomein. Een website 

die wij als Nederlandsche Tafelronde hosten en onderhouden. Als Tafel 

zelf hoef je hem alleen maar actueel te houden. Ook is er straks de 

mogelijkheid om een shop aan je pagina toe te voegen. We zijn al een tijd 

bezig om dat voor elkaar te krijgen. Inmiddels staan de eerste sites bijna 

live en ik hoop dat we dit project spoedig kunnen afronden. 

Animatie ‘Wat is de Nederlandsche Tafelronde?’ 

Je krijgt als Tafelaar of Tafel vaak de vraag ‘wat is dat nu, die Ronde Tafel?’ 

Om mensen in twee minuten uit te leggen wat wij zoal doen hebben 

we een animatie laten maken. De animatie start in een bar waar de 

barvrouw aan een Tafelaar vraagt wat de club precies inhoudt. De Tafelaar 

pakt er een bierviltje bij én begint te schetsen: naast het vergaderen 

komen onder andere samen een biertje drinken, serviceprojecten en het 

organiseren van epische feesten voorbij. De première van het filmpje is 

tijdens de komende AGM in Veenendaal! 

Ik begon er al mee: na 3 jaar Hoofdbestuur is het klaar. Ik wens mijn 

opvolger heel veel plezier en succes met de mooiste rol binnen het 

Hoofdbestuur en wil vooral mijn mede bestuursleden (Patrick, Sjoerd, 

Joost, Lucas, Sander, Mark, Willem, Hans en Jorg) en onze permanent 

Secretaris Leonie bedanken voor de geweldige tijd samen! 

Yours in Table, 

Marcel Kennis 

Tafelronde 166 Veldhoven 

National PRO 2020-2023 

Cijfers National PRO

Sponsoring/advertenties
   Inkoop NTR-artikelen
   Verkoopkosten NTR-art.
   Opbrengst NTR-artikelen

Netto Opbrengst NTR-art.*

PR-budget
Round Table Magazine *
ICT-kosten & Website

Totaal kosten
*Uitleg staat bij Jaarverslag 
Nationaal Treasurer

2021-2022
Gerealiseerd

€12.338
€33.760
€2.086
€39.332

€3.486

€4.663
€33.948
€7.245

€30.032

2022-2023
Begroot

€13.250
€20.000
€5.000
€25.000

€0

€5.000
€36.500
€4.700

€32.950

2023-2024
Begroot

€13.250
€20.000
€5.000
€25.000

€0

€6.500
€39.500
€5.000

€37.750

2022-2023
Gerealiseerd

€10.523
€16.360
€2.352
€27.430

€8.718

€4.763
€36.148
€4.915

€26.585

National PRO
Marcel Kennis

"Iedere Tafelronde in Nederland krijgt zijn eigen 
website. Op het domein tafelronde.nl heb je 
straks als Tafel je eigen subdomein."
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BESTE TAFELAARS, 
ALS JULLIE DIT LEZEN STAAN WE AAN DE VOORAVOND VAN DE AGM 
2023! EEN AGM WAAR IK VERWACHTTE MIJN DISTRICT III LINT TE MOGEN 
OVERHANDIGEN AAN MIJN OPVOLGER. IK BEN ENORM TROTS EN BLIJ 
DAT DÁT AL EEN JAAR EERDER IS GEBEURD, ÉN DAT IK NÓG EEN JAAR 
NATIONAAL SECRETARIS MAG ZIJN VAN DEZE FANTASTISCHE VERENIGING; 
DE NEDERLANDSCHE TAFELRONDE! 
Het afgelopen jaar zijn we als Secretariaat verdergegaan met 
waar mijn voorganger mee bezig was. Het bijhouden van het 
ledenadministratiesysteem Tabler.World en de daaruit voortkomende 
hulpvragen. Veel in het systeem is geautomatiseerd en de meeste 
Tafelaars kunnen zich goed redden. Voor een enkeling kan ik af en toe 
hulp bieden bij bijvoorbeeld het aanpassen van bestuursfuncties van 
lokale Tafelrondes. 
 
Tabler.World 
Er zijn een paar handige nieuwe functies in Tabler.World doorgevoerd 
waardoor we nu ook andere functies of groepen, zoals leden van de 
Uitbreidingscommissie of Districtsbestuurders, meer rechten kunnen 
geven. Hierdoor kan de Uitbreidingscommissie nu ook statistieken inzien 
wat weer handig is om kleine, kritieke Tafelrondes in beeld te krijgen. 
Als Nederlandsche Tafelronde investeren we samen met drie andere 
associaties in een nieuwe module in Tabler.World. Dit doen we omdat we 
gezamenlijk het belang en de kracht ervan zien om te kunnen groeien 
als assocatie. Het gaat namelijk om een module die het aanbrengen van 
nieuwe leden aanzienlijk zal vereenvoudigen en in 2023 waarschijnlijk 
nog het PLAF zal vervangen. Op het moment van schrijven kan ik melden 
dat we bijna 2950 Tafelaars in Tabler.World hebben staan, we zitten dus 
weer in de lift! 
 
Vergaderen 
Als Hoofdbestuur vergaderen we zo’n zes keer per jaar, op toerbeurt bij één 
van ons thuis. Altijd mooi om bij één van je HB-vrienden thuis ontvangen 
te worden en “met de pot mee te eten”. Twee weken na de HB-vergadering 
is het tijd om te vergaderen met de Tafelraad, bestaande uit de veertien 
Districtsvoorzitters en het Hoofdbestuur. Bij deze vergaderingen zijn ook 
de Districtsbesturen, commissies (Uitbreidingscommissie en Serviceraad) 
en bijvoorbeeld oud-HB-ers, lokale Tafelaars of Ladies uitgenodigd. Alles 
om zichtbaar te zijn in het land en te laten zien dat iedereen welkom 
is bij de vergaderingen. We hebben als Tafelraad op bijzondere locaties 
vergaderd, zo was onze eerste vergadering op een camping met 
Mongoolse Yurts en waren we te gast bij Nolet Distilleerderij (van Ketel 1) 
in Schiedam. Stuk voor stuk ook altijd goede en gezellige vergaderingen 
op mooie locaties waar je anders misschien niet zo één, twee, drie zou 
komen. Gelukkig hebben we dit jaar alleen maar fysieke Tafelraad- en HB-
vergaderingen kunnen doen, iets waar we enorm blij mee zijn. 
 
Tafelen 
Het afgelopen jaar heb ik vele fantastische ontmoetingen, 
vergaderingen en feesten meegemaakt op lokaal en districtsniveau. 
Zo heb ik ondanks een drukke Hoofdbestuursfunctie bijna alle  
bijeenkomsten van mijn eigen Tafel bij kunnen wonen en ben ik naar  

meerdere Districts-events in het land geweest (Haantjesavond District 
IV in Almelo, Botjes-avond District V in Barneveld en het Kart-event van 
District I in Groningen). Ook Side-by-Side zetten we als Tafelronde graag 
de trend voort. Zo bezocht ik de halfjaarlijkse vergaderingen van Agora 
Club Nederland, Ladies’ Circle Nederland en 41 Club Nederland. Leuk om 
ook eens in die keukens te kijken en nieuwe vrienden te maken. Ook heb 
ik, veelal met mijn liefste Side-by-Side partner Joyce, buiten Nederland 
een paar mooie reisjes gemaakt naar onder andere de RTI World Meeting 
in Kopenhagen, CEETM in Nottingham, Ladies’ Circle Mid term Meeting 
in Luik en een charter van twee Circles in één weekend in Luxemburg. 
Fantastisch om ook in het buitenland steeds weer oude, nieuwe vrienden 
te ontmoeten die je nog niet eerder had ontmoet! 
 
In juni gaan we afscheid nemen van een paar toppers uit de Tafelraad. 
Ik weet nu al dat ik ze stuk voor stuk ga missen, maar ik kijk ook enorm 
uit naar een nieuw Tafeljaar met weer frisse heren met frisse energie! 
Nu eerst klaarstomen om in Wageningen en Veenendaal een fantastisch 
AGM-weekend met elkaar te gaan beleven! Ik hoop jullie daar allemaal te 
kunnen ontmoeten om een drankje te doen, pins te wisselen en mooie 
herinneringen te maken die ertoe doen: Make It Count!  

Yours in Table, 
 
Jorg van Dooren 
Tafelronde 142 Coevorden 
National Secretary 2022-2024 
#MakeItCount 

National Secretary
Jorg van Dooren

"Op het moment van schrijven kan ik melden 
dat we bijna 2.950 Tafelaars in Tabler.World 
hebben staan, we zitten dus weer in de lift!"

Cijfers National Secretary

Ledenadministratie
Admini. ondersteuning *
Overige Kosten

Totaal kosten
*Uitleg staat bij Jaarverslag 
Nationaal Treasurer

2021-2022
Gerealiseerd

€4.227
€19.246
€15.416

€38.889

2022-2023
Begroot

€5.630
€20.500
€16.500

€42.630

2023-2024
Begroot

€5.850
€24.000
€17.500

€47.350

2022-2023
Gerealiseerd

€8.146
€20.791
€17.768

€46.705
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ONGEVEER EEN JAAR GELEDEN MOCHT IK TROTS BIJ MIJN EIGEN 

TAFELRONDE 171 KERKRADE VERTELLEN DAT IK HET HOOFDBESTUUR 

INGING. HET JAAR IS OMGEVLOGEN EN DE AGM 2023 KLOPT AL OP 

DE DEUR. GELUKKIG MAG IK NOG EEN JAAR EN ZITTEN WIJ DUS BIJNA 

HALVERWEGE OP DEZE, VOOR MIJ, MEEST BIJZONDERE REIS DIE IK 

OOIT HEB GEMAAKT.  

De drie pijlers van de Tafelronde (vriendschap, ontwikkeling, service) zijn 

voor mij een baken om de rol als Vice-President uit te voeren en mijzelf 

klaar te stomen om de presidentshamer van Sjoerd over te nemen. Hier 

kom ik zo op terug, want eerst wil ik mijn partner Janine, waar ik 25 juni 

mee in het huwelijksbootje stap, bedanken: geduld, een luisterend oor 

en veel liefde die mij sterkt om dagelijks vele uren met Tafelen bezig te 

kunnen zijn. Daarnaast heb ik nog meer respect gekregen voor de oud 

HB-leden en het huidig HB-team waarmee wij dagelijks werken om ons 

“clubje” stap voor stap een beetje mooier te maken. Een team dat totaal 

verschillend is, maar elkaar versterkt en alles voor elkaar over heeft. Naar 

de buitenwereld toe is het lastig uit te leggen waarom wij dit zo graag 

doen en vele offers brengen, je moet dit zelf ervaren om erachter te 

komen. Enorm trots ben ik ook op de districtsvoorzitters en commissies 

die bergen werk verzetten. Soms wat minder zichtbaar, maar 100% 

onmisbaar! Hier draait onze vereniging op.  

Vriendschap  

Veel Tafelrondes heb ik bezocht en veel nieuwe vriendschappen zijn 

gesloten. De Benjamins-travel in Nottingham en de vele andere reizen 

zijn hier een goed voorbeeld van. Het bezoeken van lokale Tafels geeft 

mij veel energie. Of dit nu een thuisbijeenkomst, werkbezoek of eet/

vergaderavond is, kennis delen en vriendschap staan hier centraal. 

Hopelijk zie ik veel van deze Tafelaars op de AGM in Veenendaal & 

Wageningen op 3 en 4 juni.  

Service & uitbreiding  

Mooi dat we met de Uitbreidingscommissie stappen vooruit hebben 

gezet in het opvolgen van de potentiële leden en het begeleiden van 

maar liefst vier startende clubs in de komende 1-2 jaar. Tabler.World 

wordt doorontwikkeld en steeds meer Tafelaars maken frequent gebruik 

van dit superhandige platform. De serviceraad heeft zich beziggehouden 

met het uitwerken van het nieuwe landelijk goede doel”@ease en een 

faciliterende en aanjagersrol bij The Movement (zie hiervoor de artikelen 

van de Serviceraad). Duizenden Euro’s worden maandelijks gedoneerd 

aan lokale, landelijke en internationale projecten en dat doen we samen!  

Ontwikkeling  

Ieder overleg, Tafelraadsvergadering en werkbezoek staat bewust of 

onbewust in het teken van ontwikkeling. Heel bijzonder vond ik het 

werkbezoek bij distilleerderij Nolet te Schiedam. Wat een indrukwekkend 

verhaal en krachtig familiebedrijf. Trots zijn we om Ketel 1 als partner te 

hebben van de Tafelronde, ik zeg proost! Maar ook de bezoeken aan de 

Koninklijke Industrieele Groote Club op de Dam in Amsterdam of het 

werkbezoek aan ASML met Limburgse Tafelaars. 

Heren, ik kijk er naar uit om jullie te zien op de AGM 2023, zorg dat je erbij 

bent! Noteer ook 19-21 juli 2024 in je agenda: onze AGM op Curaçao. 

Altijd al een keer een International World Meeting mee willen maken? 

Kom dan van 18 tot 22 september 2024 samen met ongeveer 1500 

andere Tafelaars van over de hele wereld naar Maastricht. Je Tafelleven 

is eerder voorbij dan je lief is, geniet er dagelijks van en Make it Count!  

Yours in Table,  

Mark Meijer  

Tafelronde 171 Kerkrade 

Vice-President 2022-2023 

National Vice-President
Mark Meijer

"Enorm trots ben ik ook op de districts-voorzitters 
en commissies die bergen werk verzetten. Soms 
wat minder zichtbaar, maar 100% onmisbaar! 
Hier draait onze vereniging op."

Cijfers National Vice-President

Serviceraad
Uitbreidingscommissie *

Totaal kosten
*Uitleg staat bij Jaarverslag 
Nationaal Treasurer

2021-2022
Gerealiseerd

€534
€4.093

€4.627

2022-2023
Begroot

€1.500
€10.000

€11.500

2023-2024
Begroot

€1.500
€8.000

€9.500

2022-2023
Gerealiseerd

€1.125
€7.638

€8.763
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National President
Sjoerd Perfors

WAT EEN ENERGIE ZIT ER IN ONZE VERENIGING EN HOE MOOI IS DIT 

TOCH OM HET ZO INTENSIEF TE BELEVEN MET ALLE TAFELAARS IN 

NEDERLAND EN DAARBUITEN! 

Want intensief is het wel zo’n Hoofdbestuursfunctie voor drie jaar, maar 

het gezegde is honderd procent waar: elke energie die je in Tafelen 

steekt, krijg je er dubbel en dwars terug uit! De laatste weken zijn nu 

voor mij aangebroken, waarna ik met trots het stokje mag overdragen 

aan een nieuw energiek bestuur. Zelf mag ik nog 1 jaar Tafelen bij mijn 

matties van TR92 Veenendaal, daar kijk ik ook weer naar uit! 

Het jaarmotto “Make It Count” is dit jaar erg beroemd geweest. De 

2.000 pinnetjes en 500 coins zijn er bij dit schrijven dan ook al bijna 

doorheen en hebben hun plek gekregen bij Tafelaars over de hele wereld. 

Misschien kwam het omdat sommige Tafelaars er wat anders in zagen, 

hoe dan ook de boodschap die ik met het motto wilde overdragen is bij 

veel Tafelaars goed geland en ik ben bijzonder trots dat het tot inspiratie 

heeft geleid. 

Ik heb gezien dat veel Tafelrondes vol gas zijn gaan Tafelen dit jaar en we 

zien dit ook terug in ons ledenaantal of aan het dikke voorjaarsmagazine. 

Tafelen leeft! En dat heb ik ook mogen meemaken met de vele bezoeken 

aan Tafelrondes die ik mocht doen. 

Dit jaar hebben we ondanks de stijgende kosten toch wat weten 

te drukken op de verschillende kosten. Bij Tafelraadsvergaderingen 

zijn we bijvoorbeeld op bezoek geweest bij horecagelegenheden 

van Tafelaars, sponsors of partners. Als Hoofdbestuur zijn we 

kritisch geweest bij onze uitgaven en hebben we telkens met 

elkaar de vraag gesteld “Wat heeft een Tafelaar hieraan?”, om zo 

altijd een sterk verhaal te hebben waar de kosten naar toe gaan.  

Ook zijn we bezig geweest om de voordelen van het lidmaatschap uit 

te breiden. En dan niet met een PRO-abonnement van een of andere 

app, maar door interessante bezoeken en samenwerkingen aan te 

gaan. Zoals de samenwerking met de Industriële Grote Club (IGC), 

initieel opgestart door bestuur 21-22, waar we met een introductie-

avond Tafelaars uit meer dan 20 verschillende Tafelrondes mochten 

verwelkomen op een doordeweekse dag in Amsterdam. Ook zien we 

(landelijke) bedrijfsbezoeken als een nieuwe manier om Tafelaars op 

plekken te laten komen die normaal gezien gesloten blijven. 

Mijn eigen Tafelronde 92 Veenendaal en onze buurmannen van  

Tafelronde 66 Wageningen organiseren dit jaar de jaarlijkse 

ledenvergadering en een heel weekend daar omheen met vette feesten. 

We proberen - net als de Halfjaarlijkse - een korte bondige vergadering 

te houden, waar de verschillende facetten van onze vereniging in 

 

terugkomen. Het belooft echt een geweldig weekend te worden, een 

weekend wat je als Tafelaar ooit een keer moet meemaken. 

Tot slot wil ik mijn medebestuursleden bedanken voor alle energie die 

zij hebben gegeven voor onze vereniging; een diepe buiging. En mijn 

vrouw, Tineke, een nog diepere buiging voor jouw schat! Je hebt mij 

de afgelopen drie jaar de ruimte heeft gegeven om vele avonden en 

weekenden weg te gaan voor de Tafel. 

Aan alle Tafelaars: maak van jouw Tafelperiode iets om niet te vergeten; 

Ga vol gas, want we hebben allemaal maar een beperkt aantal jaar waar 

we mogen Tafelen. Pak dus deze periode aan om voor jouw Tafelronde 

een jaar te maken waar we het beste van onszelf inzetten om impact te 

maken en de dingen te doen die ertoe doen! 

Tablers make sure that whatever they do: they “Make It Count” 

Yours in Table, 

Sjoerd Perfors 

Nationaal President 2022-2023 

Tafelronde 92 Veenendaal

"Aan alle Tafelaars: maak van jouw Tafelperiode 
iets om niet te vergeten; Ga vol gas, want we 
hebben allemaal maar een beperkt aantal jaar 
waar we mogen Tafelen."

Cijfers National President

Bestuurskosten *
Districtbudget *
Kosten Tafelraad *
Hulpfonds
Wezenfonds
Jaarvergadering *
Halfjaarlijkse vergadering  

Totaal kosten
*Uitleg staat bij Jaarverslag 
Nationaal Treasurer

2021-2022
Gerealiseerd

€16.374
€8.963
€13.237
€5.000
€1.000
€9.977
€5.801

€60.352

2022-2023
Begroot

€30.000
€15.000
€28.000
€2.835
€1.000
€80.100
€12.500

€169.435

2023-2024
Begroot

€29.000
€15.000
€29.000
€2.950
€1.300
€42.500
€14.000

€133.750

2022-2023
Gerealiseerd

€24.628
€10.656
€20.911
€2.835
€1.317
€51.292
€10.067

€121.706
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Agenda
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VAN DE 77STE ALGEMENE JAARLIJKSE 
LEDENVERGADERING  VAN 

DE NEDERLANDSCHE TAFELRONDE
DATUM: ZATERDAG 3 JUNI 2023

AANVANG: 10:00

LOCATIE: DE BASILIEK TE VEENENDAAL

1.  OPENING

2.  DOELSTELLINGEN NEDERLANDSCHE TAFELRONDE

3.  AANSTELLING SERGEANT AT ARMS

4.  VASTSTELLING AGENDA

5.  BERICHTEN VAN VERHINDERING

6.  GOEDKEUREN NOTULEN VAN DE ALGEMENE HALFJAARLIJKSE LEDENVERGADERING
 GEHOUDEN OP 17 NOVEMBER 2022 TE WINTERSWIJK

7.  MEDEDELINGEN PRESIDENT

8.  JAARVERSLAGEN HOOFDBESTUURSLEDEN 2022-2023

 a. VICE-PRESIDENT (SERVICERAAD EN UITBREIDINGSCOMMISSIE)

 b. SECRETARY

 c. INTERNATIONAL RELATIONS OFFICIER

 d. PUBLIC RELATIONS OFFICER

 e. TREASURER

9.  VASTSTELLEN JAARREKENING 2022-2023

10.  GOEDKEURING BEGROTING EN VASTSTELLEN CONTRIBUTIE EN ENTREEGELDEN 2023-2024

11.  WEZENFONDS

12.  HULPFONDS

13.  BERICHTEN UIT DE DISTRICTEN EN BEKENDMAKING DISTRICTSVOORZITTERS 2023-2024

14.  HALFJAARLIJKSE TE EMMEN 2023

15.  ALGEMENE JAARLIJKSE LEDENVERGADERING TE CURAÇAO 2024

16.  STEMMING ALGEMENE JAARLIJKSE LEDENVERGADERING 2025

17.  HOOFDBESTUUR VAN DE NEDERLANDSCHE TAFELRONDE 2023-2024

18.  W.V.T.T.K.

19.  RONDVRAAG

20.  MEDEDELINGEN SERGEANT AT ARMS

21.  JAARREDE PRESIDENT

22.  SLUITING
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